

# ការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង



នេះជាយប់ថ្ងៃពុធ ខ្ញុំបានសន្យាកាលពីល្ងាចមិញនឹង...នឹងអធិប្បាយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាត នៅយប់នេះ លើប្រធានបទនៃការសរសេរ ដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។ វាពិតជាខ្លាំងណាស់ អូ យើងអាចដាក់មួយសប្តាហ៍ លើប្រធានបទ ហើយបន្ទាប់មកមិនទាំងកោសផុតផ្ទៃផង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងព្យាយាម គូសបញ្ជាក់វាបន្តិចនៅយប់នេះ ដោយជំនួយពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយ ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់អានពីជានីយ៉ែល ជំពូកទី៥ និងខទី២៥។ ហើយវាអានដូចនេះ៖

ឯពាក្យដែលបានសរសេរនោះ គឺថា មេនេ មេនេ ទេកិល អ៊ូដារស៊ីន។

ហើយឥឡូវនេះសូមព្រះអម្ចាស់បន្ថែមព្រះពររបស់ទ្រង់ដល់ការអាន។

2 ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើបងប្រុសដ៏ល្អរបស់យើង ដែលជាអាណាព្យាបាលនៅ ទីនេះ នឹងបើកភ្លើងទាំងនេះបានទេ។ ខ្ញុំជា—ជា...វាកំពុងមានពន្លឺនៅតាមផ្លូវនេះ។ សូមអរគុណ ដោយក្តីមេត្តា។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញទស្សនិកជនទេ។ បន្ទាប់មក ពេលខ្ញុំនិយាយជាមួយនរណាម្នាក់ ខ្ញុំចូលចិត្តមើលមុខគេពេលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ វាហាក់ដូចជាការទំនាក់ទំនងផ្ទាល់ខ្លួនជាមួយមនុស្ស។

3 ឥឡូវនេះយើងកំពុងទុកចិត្តលើព្រះអម្ចាស់របស់យើង នៅយប់នេះ ខណៈ ពេលដែលយើងគ្រាន់តែព្យាយាមចំណាយពេលរបស់ខ្ញុំហើយនិយាយអំពី ប្រធានបទនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាវាជាប្រធានបទដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយវាជាការបម្រើ ផ្សាយដំណឹងល្អ...ប្រធានបទ ហើយមិនមែនមួយសម្រាប់ការព្យាបាលដ៏ទេវភាព ទេ។ ប៉ុន្តែវាសម្រាប់ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពដ៏អស្ចារ្យបំផុត។ រាងកាយដែលឈឺ បំផុតដែលខ្ញុំស្គាល់នៅយប់នេះគឺជារូបកាយខាងវិញ្ញាណរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ របស់យើង នៅលើផែនដីនេះ ដូច្នេះហើយបានបែកបាក់គ្នា រហូតដល់វាពិតជា ត្រូវការការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។

4 ឥឡូវនេះ ប្រធានបទរបស់យើងនៅយប់នេះចាប់ផ្តើមនៅបាប៊ីឡូន។ ហើយ បាប៊ីឡូនមានទីតាំងនៅដំបូងដែលវានៅ ស៊ីណា។ ហើយវាត្រូវបានគេហៅ ជាលើកដំបូង “ច្រកទ្វារនៃព្រះ” បាប៊ីល។ បាប៊ីល ហើយក្រោយមកត្រូវបាន គេហៅថាបាប៊ីឡូន ដែលមានន័យថា “ការច្របូកច្របល់”។ ហើយបាប៊ីឡូន

លេចឡើងនៅក្នុងដំបូងនៃព្រះគម្ពីរ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ហើយវាលេចឡើង នៅកណ្តាលព្រះគម្ពីរ ហើយវាលេចឡើងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរចុងក្រោយ សៀវភៅ ចុងក្រោយ វិវរណៈ។ ហើយដោយសារតែវាទាំងអស់តាមរយៈព្រះគម្ពីរ វាត្រូវតែ មាននៅសព្វថ្ងៃនេះ។

5 ហើយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមាននៅលើផែនដីសព្វថ្ងៃនេះ នៅក្នុងវិធីនៃរឿង ខាងវិញ្ញាណ ដូចជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ និងវិញ្ញាណនៃអារក្ស និងសាសនា ទាំងអស់និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលយើងមានសព្វថ្ងៃនេះនៅក្នុងពិភពលោក ពួកគេ បានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ។ លោកុប្បត្តិមានន័យថា “ការចាប់ផ្តើម។” ហើយរឿងទាំងអស់នោះ នៅក្រោមឈ្មោះផ្សេងទៀត និងនៅក្រោមទម្រង់ ផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែវិញ្ញាណដូចគ្នាដែលបានចាប់ផ្តើមនៅក្នុងលោកុប្បត្តិ នាំវា ចេញ។ ហើយវាដូចជាដើមឈើដុះឡើងមកលើក្បាល ដែលវានឹងឈានដល់ ចំណុចកំពូលនៅទីបញ្ចប់ សម្រាប់ការជំនុំជំរះដ៏អស្ចារ្យរបស់ព្រះ ជាកន្លែងដែល ទ្រង់នឹងដោះស្រាយអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលមានការចាប់ផ្តើមនឹង មានទីបញ្ចប់។ គ្រាន់តែរឿងដែលមិនមានដើមដំបូងគ្មានទីបញ្ចប់។

6 នោះហើយជាមូលហេតុដែល—គ្រីស្ទានដែលកើតជាថ្មីគ្មានទីបញ្ចប់ទេ ពីព្រោះគាត់មានជីវិតអស់កល្ប។ ហើយជីវិតអស់កល្បគឺជាផ្នែកមួយនៃជីវិតផ្ទាល់ របស់ព្រះ ដ្បិតព្រះគឺអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយពាក្យដូចគ្នា ពាក្យក្រិក *ហ្សូ* ដែល និយាយថា “ជីវិតរបស់ព្រះ” នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យ ពួកគេនូវជីវិតអស់កល្បជានិច្ច” ពាក្យដែលនេះត្រូវបានប្រើម្តងទៀត។ ដូច្នេះ មនុស្សម្នាក់បានកើតជាថ្មី វិញ្ញាណរបស់គាត់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយគាត់បាន ក្លាយជាផ្នែកមួយនៃព្រះ ដរាបណាគាត់ជាកូនរបស់ព្រះ។ ហើយគាត់គឺដូចជាអស់ កល្បជានិច្ចដូចជាព្រះគឺអស់កល្បជានិច្ច ពីព្រោះគាត់ជាផ្នែកមួយនៃព្រះ ដោយ កំណើតរបស់គាត់ កំណើតខាងវិញ្ញាណ។

7 ឥឡូវនេះ បាប៊ីឡូនត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបុរសម្នាក់ឈ្មោះនីម៉ុខ ដែលជា កូនប្រុសរបស់ហាំជាមនុស្សអាក្រក់ណាស់។

8 ហើយបាប៊ីឡូនធ្លាប់ជាអាជានីនៃពិភពលោក។ នៅពេលដែលទីក្រុងដ៏ អស្ចារ្យនេះត្រូវបានសាងសង់នៅទីនោះ ទីក្រុងតូចៗទាំងអស់ នៅជុំវិញវា បង់ សួយសារអាករ ពន្ធ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតដល់ទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនេះ បាប៊ីឡូន។

9 ហើយនៅទីនោះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងអាននៅក្នុងសៀវភៅបុរាណមួយចំនួន ដូចជា ហ៊ីស្តូរី បាប៊ីឡូនពីរ និងប្រវត្តិសាស្ត្របុរាណជាច្រើន អ្នកនឹងឃើញថា ពួកគេមានគោលលទ្ធិចង់ដឹងចង់ឃើញគ្រប់ប្រភេទនៅទីនោះ។ ពួកគេមានស្រ្តី ម្នាក់នៅទីនោះ ខ្ញុំមិនអាចហៅឈ្មោះនាងបានទេនៅពេលនេះ ហើយនាងនឹងរក ឃើញប្រុសពិសេស និង...ចេញពីផែនដី ហើយបង្កើតព្រះចេញពីពួកគេ។ វាត្រូវ បានគេជឿថា នោះគឺជាព្រះដែលយ៉ាកុបបានយកពីឪពុកក្មេករបស់គាត់ ជាមេ ពូជខ្លះនៃប្រុសជាដើម។ គ្រាន់តែជារឿងតូចតាចប៉ុណ្ណោះ ហើយរឿងទាំងនោះបាន ផុសចេញពីសាសនាទាំងនេះ ដែលយើងឃើញនៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ពីធម្មជាតិរបស់ពួកគេ និងធម្មជាតិនៃរឿងទាំងនេះ នៅថ្ងៃនេះ វាជាធម្មជាតិដូចគ្នា។

10 ដូច្នោះ បាប៊ីឡូនបានដាក់នៅក្នុងជ្រលងភ្នំមានដីជាតិដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ ហើយវាត្រូវបានហ៊ីព័ទ្ធនិងប្រព័ន្ធធារាសាស្ត្រ ដោយទន្លេអឺប្រាតនិងទីគ្រីស។ ហើយវាជាមជ្ឈមណ្ឌលកសិកម្មដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយបាប៊ីឡូនគឺជាទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយវាប្រហែលប្រហែលមួយរយម៉ែត្រជុំវិញទីក្រុង សាមសិបម៉ាយនៅ សងខាង ដែលនឹងធ្វើឱ្យវាមានចម្ងាយមួយរយម៉ែត្រជុំវិញ។ ពួកគេនិយាយថា ផ្លូវនៅក្នុងទីក្រុងបាប៊ីឡូនមានចម្ងាយប្រហែលពីររយហ្វីត។ ជញ្ជាំងមានកំរាស់ ប៉ែតសិបហ្វីត ហើយមានកំពស់ពីររយហ្វីត។ ពួកគេអាចរត់ប្រណាំងរទេះនៅជុំវិញ ជញ្ជាំងទាំងនេះជាមួយនឹងរទេះ។ ហើយទ្វារទាំងនោះត្រូវបានធ្វើពីលង្ហិន ហើយ ទ្វារទាំងនោះនឹងមានចម្ងាយពីររយហ្វីត។ ហើយនៅកណ្តាលទីក្រុងមានរាំង ហើយរាជរាំងគឺជាបល្ល័ង្ក។ ហើយតាមរយៈកណ្តាលនៃទីក្រុងបានមកដល់ទន្លេដ៏ អស្ចារ្យគឺអឺប្រាត។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់វា វាជាទីក្រុងរបស់អារក្ស ព្រោះ វាត្រូវបានរចនាឡើងបន្ទាប់ពីទីក្រុងរបស់ព្រះ ដូចជាទន្លេនៃជីវិតនៅពីមុខបល្ល័ង្ក។ ហើយនៅក្នុងទីក្រុងនេះ ពួកគេមានសួនច្បារដ៏អស្ចារ្យ បិទជញ្ជាំងនៅជុំវិញ។

11 ហើយវាជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ និងខ្លាំងនៅពេលនោះ រហូតដល់វាបានវាយ ពិភពលោកដែលស្គាល់ ហើយពិភពលោកទាំងមូលកំពុងថ្វាយសូយសារអាករ។ វាបានរីកចម្រើនបន្ថែមទៀតនៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ ហើយវាមានរបស់ចុងក្រោយដែល វិទ្យាសាស្ត្រអាចផលិតបាន។ វាមានរទេះចុងក្រោយ ការរចនាចុងក្រោយបំផុត គ្រឿងសឹកដ៏មានឥទ្ធិពលបំផុត និងលោហៈល្អបំផុត។ វាជាការលេចធ្លោសម្រាប់

ពិភពលោកទាំងមូល។

12 ហើយបន្ទាប់មកនៅខាងក្នុងជញ្ជាំងទាំងនេះដែលជាកន្លែងដែលស្តេច  
បេលតេសាសាជាស្តេចក្នុងអំឡុងពេលនៃព្រឹត្តិការណ៍នេះ។ ដែលយើងកំពុង  
និយាយនៅយប់នេះ។ ស្តេចបេលតេសាសា ដែលព្រះគម្ពីរចែងថា “នេប៊ូក្លេ  
សាដែលជាឪពុករបស់គាត់” ប៉ុន្តែតាមពិតវាគឺជាជីវិតរបស់គាត់ដែលគាត់បាន  
ស្នងរាជ្យបន្ត គឺស្តេចនេប៊ូក្លេសា។

13 ហើយអ្នករាល់គ្នាជាច្រើននៅចាំថា នេប៊ូក្លេសាគឺជាការចាប់ផ្តើមនៃនគរ  
សាសន៍ដទៃ ដែលជាក្បាលមាស។ ហើយគាត់បានឡើងទៅក្រុងយេរូសាឡឹម  
នៅចម្ងាយជាច្រើនម៉ាយល៍ ហើយបានចាប់ជនជាតិយូដា ហើយនាំពួកគេចូល  
ទៅក្នុងនគររបស់គាត់ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាទាសករ ហើយពួកគេបានប្រើ  
អ្នកវិទ្យាសាស្ត្ររបស់ពួកគេជាដើម។

14 ដូចស្ត្រីបានធ្វើនៅពេលវាចូលទៅក្នុងប្រទេសអាណ្លីម៉ង់។ ហើយមាន  
មូលហេតុដែលពួកគេទទួលបានគ្រាប់បែកបរមាណូ ជាដើម ពួកគេបានទទួលអ្នក  
វិទ្យាសាស្ត្រអាណ្លីម៉ង់ទាំងនោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកគេជឿនលឿន  
មកដល់សព្វថ្ងៃនេះ ពួកគេបានចាប់ពួកគេហើយយកពួកគេទៅទីនោះវិញ។ ខ្លួន  
ពួកគេផ្ទាល់ ពួកគេមិនមានវាទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានទៅយករបស់ទាំងនោះដូចជានេប៊ូ  
ក្លេសាបានធ្វើដល់ជនជាតិយូដា។

15 ហើយយើងរកឃើញថា ក្នុងអំឡុងពេលនេះ មានបុរសសុចរិតម្នាក់ឈ្មោះ  
ជានីយ៉ែល ហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់ត្រូវបានគេចាប់ជាឈ្មើយនៅពេលនោះ។ គាត់  
បានបម្រើការជាព្រះអង្គម្ចាស់លើហោរាសាស្ត្រទាំងអស់ និងអ្នកប្រាជ្ញនិងម៉ាប៊ី  
ក្នុងរជ្ជកាលស្តេចនេប៊ូក្លេសា។

16 ហើយឥឡូវនេះបេលតេសាសាបានកាន់កាប់។ បេលតេសាសាគឺជាមនុស្ស  
អាក្រក់។ គាត់គ្រាន់តែមិនខ្វល់។

17 ហើយបន្ទាប់មកប្រជាជនបាប៊ីឡូនទាំងអស់ជាមួយនឹងសន្តិសុខដូចដែល  
ពួកគេមានអារម្មណ៍ថាពួកគេមាន! នៅពេលដែលនៅខាងក្នុងទ្វារទាំងនោះ ហើយ  
ទ្វារបានបិទជាមួយនឹងជញ្ជាំងពីរយហ្វីត កម្រាស់ប៉ែតសិបហ្វីត គ្រាន់តែគិតពី  
សុវត្ថិភាពដែលពួកគេមានអារម្មណ៍នៅក្នុងជញ្ជាំងទាំងនោះ!

18 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែចងចាំរឿងនេះ។ មិនថាវិទ្យាសាស្ត្របានធ្វើឱ្យអ្នកមានសុវត្ថិភាព ប៉ុណ្ណោះទេ ព្រះនឹងរកឃើញអ្នកនៅពេលអ្នកធ្វើបាប! មានសន្តិសុខតែមួយគត់ ហើយនោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

19 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកគេមានអារម្មណ៍ថាមានសារៈសំខាន់ដ៏អស្ចារ្យ របស់ពួកគេក្នុងការក្លាយជាប្រទេសឈានមុខគេនៃពិភពលោក អរិយធម៌ទំនើប ធម្មតាដូចអ្វីដែលយើងរស់នៅ អាមេរិកដ៏អស្ចារ្យនេះ។ ហើយខ្ញុំមានការរំខាន ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ប៉ុន្តែខ្ញុំខ្លាចថាយើងកំពុងទទួលយកអាកប្បកិរិយាដូចគ្នាដែលពួកគេ បានធ្វើ។ ដែលយើងមានអារម្មណ៍ដោយសារតែយើងបានទទួល អ្វីដែលយើង គិត អ្នកវិទ្យាសាស្ត្រល្អបំផុត និងកាំភ្លើងយន្តល្អបំផុត និងគ្រាប់បែកបរមាណូ និង យន្តហោះលឿនបំផុត ហើយយើងមានចិត្តល្អ ក្នុងនាមជាប្រទេសឈានមុខគេ នៃពិភពលោក យើងមានអារម្មណ៍ថាសុវត្ថិភាពរបស់យើងដោយគ្មានព្រះ។

20 វាជាកំរងស្រស់ស្អាតណាស់។ ហើយព្រះមិនដែលធ្លាស់ប្តូរទេ។ អាកប្បកិរិយា របស់គាត់ចំពោះអំពើបាបគឺដូចគ្នាសព្វថ្ងៃនេះដូចកាលពីមុន។ ហើយគ្មានកន្លែង លាក់ខ្លួននៅទីនេះទេ។ មានតែនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេដែលអ្នកមានសុវត្ថិភាព។

21 ហើយនៅក្នុងទីក្រុងដ៏អស្ចារ្យនេះ ដូចដែលពួកគេមានអារម្មណ៍ថាគ្មានផ្លូវទេ នៅលើលោកនេះ សម្រាប់កងទ័ពមិនធ្លាប់ឈ្លានពានទីក្រុងនោះទេ។ ជញ្ជាំងដ៏ អស្ចារ្យ ខ្ពស់ និងឧបករណ៍ទំនើបរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេត្រូវបានបិទពីពិភព ខាងក្រៅ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនសូវបានដឹងថាប្រជាជាតិអាក្រក់មួយហៅថាមេឌីនិងពេ រ្យដែលឥឡូវនេះជាហិណ្ឌូនៃប្រទេសឥណ្ឌា តើពួកគេតូចប៉ុណ្ណាដែលដឹងថាមាន ចម្ងាយជាច្រើនម៉ាយល៍កំពុងដឹកបាតទន្លេ ដើម្បីបង្វែរទន្លេអឺប្រាត ដូច្នេះពួកគេ អាចដើរក្បួននៅក្រោមជញ្ជាំង។ នៅពេលដែលពួកគេមានអារម្មណ៍ថាពួកគេ មានសុវត្ថិភាព! គ្រប់ពេលពួកគេមានអារម្មណ៍បែបនោះ។ ប្រសិនបើពួកគេមាន អារម្មណ៍ដូច្នោះ ពួកគេបានចូលទៅក្នុងអំពើបាប។

22 វាហាក់ដូចជានៅពេលដែលមនុស្សទៅដល់កន្លែងដែលគាត់មានអារម្មណ៍ ថាគាត់មានភាពគ្រប់គ្រាន់ដោយខ្លួនឯង អំពើបាបចាប់ផ្តើមចាប់គាត់។ ក្រុមជំនុំ ជាតិសាសន៍ បុគ្គល ដែលមានអារម្មណ៍ថាគាត់មិនត្រូវការជំនួយពីខាងក្រៅ ទេ អំពើបាបចាប់ផ្តើមសោយរាជ្យនៅក្នុងទ្រង់។ នោះជាការពិត។ ហើយយើង នឹងកត់សម្គាល់ផងដែរ ថានៅពេលដែលមនុស្សចាប់ផ្តើមមានអារម្មណ៍ថាមាន

អារម្មណ៍អស្ចារ្យនោះ ជាធម្មតាអំពើបាបបានចូលមកហើយបំផ្លាញពួកគេ។

23 ដូច្នេះនៅពេលដែលពួកគេបានបិទទ្វារទាំងនោះ ពួកគេគិតថាពួកគេមានសុវត្ថិភាព។ ប៉ុន្តែព្រះទតមើលពីស្ថានសួគ៌! “ហើយអំពើបាបគឺជាការពិះដៀលដល់ប្រជាជាតិណាមួយ។”

24 ខ្ញុំឆ្ងល់ថា យប់នេះ ជាមួយនឹងឧបករណ៍ដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់របស់យើង និងនាវាមុជទឹកដែលគ្រប់គ្រងដោយបរមាណូរបស់យើង និងយន្តហោះចម្បាំងរបស់យើងដែលហោះហើរជាច្រើនរយម៉ាយក្នុងមួយវិនាទី សូម្បីតែ ឬមួយនាទី ដែលសូម្បីតែអាចឆ្លងកាត់របាំងសំឡេង។ ប៉ុន្តែ កុំភ្លេច ប៉ុន្តែអំពើបាបរបស់អ្នកនឹងរកឃើញអ្នក!

25 ហើយនៅពេលនេះ ពួកគេបានបិទទ្វារ។ ហើយពួកគេបានគិតថាពួកគេនឹងអាចរស់នៅក្នុងភាពរីករាយដូចដែលពួកគេចង់បាន ពីព្រោះពួកគេត្រូវបានការពារ។ ពួកគេជាប្រទេសនាំមុខគេ ប្រជាជាតិផ្សេងទៀតបានស្វែងរកវិទ្យាសាស្ត្រនិងសម្រាប់—សម្រាប់ជំនួយ។

26 ដូច្នេះហើយ នៅគ្រានោះ មាន...ស្តេចនេះគិតថានឹងឲ្យគាត់មានពេលដ៏អស្ចារ្យមួយ។ ហើយគាត់បានកំណត់កាលបរិច្ឆេទថាគាត់នឹងមានការរំដឹកអស្ចារ្យឬដូចដែលខ្ញុំនិយាយ រ៉ុក-និង-រ៉ូលទំនើប មិនមានទៀតទេ។ ដូច្នេះគាត់បានកំណត់ពេលវេលា ហើយគាត់បានអញ្ជើញតារាល្បីទាំងអស់ ទាហាននិងមេទ័ពទាំងអស់ និងមហេសីទាំងអស់និងពួកស្នំ។

27 ឥឡូវនេះ ពួកស្នំគ្រាន់តែជាស្រីពេស្យាស្របច្បាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយតើអ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលមនុស្សមានអារម្មណ៍ថាខ្លួនឯងគ្រប់គ្រាន់ ថាគាត់ចាប់ផ្តើមរង្វេងនៅក្នុងអំពើបាប?

28 ហើយគាត់បានហៅស្រាវជ្រាវបំផុតដែលគាត់អាចរកបាន សម្រាប់ពិធីជប់លៀងរ៉ុកនិងរ៉ូលដ៏អស្ចារ្យនេះដែលគាត់នឹងមាន។ គាត់គិតថាគាត់មានសុវត្ថិភាព។ គាត់គិតថាគ្មានអ្វីអាចបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់គាត់ទេ ព្រោះគាត់មានសុវត្ថិភាព។ ហើយគាត់មានការកម្សាន្តដ៏អស្ចារ្យនេះនៅក្នុងសួនច្បារមួយក្នុងចំណោមសួនច្បារទាំងនេះនៅខាងក្រោយរាំង។ ហើយខណៈពេលដែលនៅទីនោះនៅក្នុងសួនច្បារ ប្រហែលជាពួកគេបានតុបតែងវាយ៉ាងស្អាត ទាំងអស់

ពួរ ហើយមានតារាស្រីទាំងអស់ និងស្រ្តីជាច្រើនមកកំសាន្តទាហាន។ ហើយស្រាបៀរនិងស្រាបស់ពួកគេ! ប្រសិនបើនោះមិនមែនជាការរៀបចំទំនើបដ៏ល្អនៃពិធីជប់លៀងរ៉ក់-និង-រ៉ូលនៅថ្ងៃនេះទេ ខ្ញុំមិនដឹងថាកន្លែងណាទេ។ នោះជាការពិត។ ហើយពួកគេបានត្រៀមខ្លួនជាស្រេច ហើយពួកគេនឹងមានពេលវេលាដ៏ធំមួយ។

29 ហើយគ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលស្រ្តីរៀបការជាច្រើនបានមក។ ប្តីរបស់ពួកគេត្រូវបានទុកនៅផ្ទះជាអ្នកមើលថែកូន ខណៈដែលពួកគេចេញទៅក្រៅដើម្បីមានពេលវេលាល្អ។ ហើយផ្ទុយទៅវិញ គ្មានការសង្ស័យទេ ម្តាយម្នាក់បានដើរលើកម្រាលជាមួយនឹងទារកដែលឈឺ ខណៈពេលដែលប្តីស្រីវឹងបានចេញទៅក្រៅដើម្បីមានពេលធំ។ វាគ្រាន់តែជាប្រាំមួយនិងកន្លះកន្លះផ្សេងទៀត។

30 ហើយខ្ញុំអាចមើលឃើញពួកគេនៅពេលពួកគេចាប់ផ្តើមដឹកហើយមានពេលដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយខ្ញុំស្រមៃថាពួកគេពិតជាបានវាយលុកក្រុមតន្ត្រី ហើយមានតន្ត្រី។ ហើយក្មេងដំទង់តូចកំពុងយោលគ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយទាហានស្រីវឹងចាប់ស្រ្តីហើយបោះលើក្បាលរបស់ពួកគេ ហើយបើបពួកគេ ហើយអង្គុយនៅលើកៅអី ហើយស្រែកហោរ។ គិតថាពួកគេមានសុវត្ថិភាព!

31 អូ អាមេរិក ជាព្រះដែលមើលងាយលើពិធីជប់លៀងរ៉ក់និងរ៉ូលស្រីវឹងនោះ កំពុងមើលអ្នកនៅយប់នេះ!

32 ហើយអ្វីដែលពួកគេត្រូវតែមាន! ហើយខ្ញុំអាចស្រមៃថាស្តេចនៅទីនេះ បែលតេសាសា ជាអលវីស ប្រេសលីទំនើប គាត់អាចធ្វើរឿងអស្ចារ្យជាច្រើនដែលពួកគេមាន។ ហើយការបន្តរបស់ពួកគេទាំងអស់ដោយមិនដឹងខ្លួន គ្រប់ពេលវេលាសេចក្តីស្លាប់បានដាក់នៅមាត់ទ្វារ!

33 ដូច្នោះ នៅពេលដែលពិធីជប់លៀងបានដំណើរការល្អ ជាធម្មតាដូចជាការរៀបចំដ៏អស្ចារ្យនៃទូរទស្សន៍ហូលីវូដទំនើប ពួកគេគិតថាពួកគេនឹងបំបែករឿងកំប្លែងល្អមួយចំនួនអំពីសាសនា ប្រហែលដូចជាសម្លៀកបំពាក់អាដើរ ហ្គតហ្វូរី ឬអ្វីដែលទំនើបដូចសព្វថ្ងៃនេះ ឬ អេននី ហ្វូដ អ្នករើសសំណែកខ្លះ បំបែករឿងកំប្លែងខ្លះអំពីគ្រូអធិប្បាយ។ ប៉ុន្តែព្រះនៅតែមើលចុះពីស្ថានសួគ៌! ប៉ុន្តែពួកគេគិតថាពួកគេរស់នៅក្នុងប្រជាជាតិដែលវាមិនអាចប៉ះបាន។ ប៉ុន្តែអ្នកច្រូតអ្វីដែលអ្នកបានព្រួស!

34 គ្រាន់តែដឹងរឿងនោះ មនុស្ស។ មិនថាអ្នកជាប្រជាជាតិ ឬព្រះវិហារ ឬបុគ្គល អ្នកច្រូតអ្វីដែលអ្នកបានជ្រួស!

35 ហើយហេតុអ្វី ខ្ញុំអាចឃើញស្តេចនេះក្រោកឈរឡើង ហើយនិយាយថា “ចាំ បន្តិច ក្មេងស្រី សូមឱ្យមានរឿងកំប្លែងសាសនាល្អនៅលើគ្រូអធិប្បាយ” ឬអ្វីៗ ផ្សេងទៀត។

36 ហើយសម្លេងទាំងអស់កំពុងហោះហើរ ហើយស្រ្តីវ័យក្មេងនិយាយថា “រ៉ូស! បាទ ខ្ញុំជឿថាយើងចង់ឮរឿងនោះ។”

37 ហើយទាហានវ័យក្មេងដែលដើរតាមដូចក្មេងជំទង់សព្វថ្ងៃនេះដែរ នេះមិន លើសពីបាបីឡានទំនើបទេ! ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក ប៉ុន្តែដានីយ៉ែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ បាបីឡាននៅពេលនោះ។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាលេសបាបទេ!

បាននិយាយទៅកាន់ក្មេងស្រីម្នាក់ថា “តើអ្នកជាគ្រីស្ទានឬ?”

នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំផ្តល់ឱ្យអ្នកយល់ ខ្ញុំជាជនជាតិអាមេរិក។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះមិនមែនជាចម្លើយអ្វីទាំងអស់។” មិនទាល់តែសោះ!

38 ខ្ញុំរីករាយដែលក្លាយជាជនជាតិអាមេរិក ប៉ុន្តែវាគ្មានអ្វីត្រូវធ្វើដើម្បីឆ្លុះបញ្ចាំង ពីគ្រីស្ទានទេ មិនមែនជារឿងហ្នឹងទេ។ បើយើងធ្វើបាប យើងនឹងសងសម្រាប់ អំពើបាបរបស់យើង សូមធានាដល់អ្នក។

39 ពួកគេមានហោរានៅទីនោះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនស្តាប់ទេ។ ពួកគេមានសារ ប៉ុន្តែ ពួកគេចង់លេងសើចនឹងវា។

40 បើនោះមិនមែនជាអាមេរិកទំនើបទេ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ពួកគេមានដំណឹងល្អ សេចក្តីពិត ប៉ុន្តែពួកគេចូលចិត្តលេងសើចនឹងវា។

41 ដូច្នេះពួកគេនិយាយថា “ចូរយើងចុះទៅយកផុងបរិសុទ្ធ ហើយនាំពួកគេមក ទីនេះ ហើយមានរឿងកំប្លែងដ៏ល្អមួយចេញពីវា។”

42 ព្រះមិនអនុញ្ញាតឱ្យមនុស្សមានបាបសើចចំអកដល់វាស្រ្តីរបស់ទ្រង់ទេ! អ្នក នឹងចំណាយសម្រាប់វា នៅថ្ងៃណាមួយ។

43 គេក៏ទៅយកគ្រឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់មកថ្វាយក្នុងព្រះវិហារ ហើយពួកគេនឹង មានភេសជ្ជៈដ៏ល្អពីគ្រឿងរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបានចាក់



អូថេល ៩២ ឬ ប៉ាបប៊ូរីបបួន ចូលទៅក្នុងវា ដើម្បីឱ្យមានភាពកំប្លែងល្អចេញពីវា អូ ពួកគេបានយកកែវនិងភាជន៍ ហើយចាប់ផ្តើមដឹក ហើយសើចនិងលេងសើចនឹង សាសនារបស់ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេមិនដឹងពីអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។

44 ហើយប្រជាជាតិនេះ នៅយប់នេះ ល្ងង់ខ្លៅក្នុងការបដិសេធព្រះរាជសាររបស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយ បានកើតជាថ្មី។

45 ទោះបីពួកគេកាន់សាសនាក៏ដោយ ឥឡូវនេះ ពិធីដប់លៀងស្រវឹងនៃរ៉ុ ក-និង-រ៉ូល ពួកគេជាអ្នកជឿព្រះ ដោយសារតែព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ពួកគេ បានសរសើរតម្កើងព្រះរបស់ពួកគេ។”

46 ដូច្នេះអ្នកអាចកាន់សាសនាបាន ហើយនៅតែខុស! នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ វា មិនមែនជាភាពស្មោះត្រង់ទេ។ “មានផ្លូវមួយដែលមើលទៅត្រឹមត្រូវសម្រាប់មនុស្ស ប៉ុន្តែចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវនៃសេចក្តីស្លាប់។” ដូច្នេះពួកគេមានព្រះវិហាររដ្ឋដ៏អស្ចារ្យមួយ និងសាសនាដែលពួកគេអាចបម្រើ ហើយពួកគេបានលេងសើចនឹងរបស់បរិសុទ្ធ របស់ព្រះ។

47 ហើយនោះជារឿងធម្មតានៃថ្ងៃនេះ ដោយលេងសើចនឹងរបស់បរិសុទ្ធរបស់ ព្រះ។ ពួកគេហៅមនុស្ស ដែលព្យាយាមរស់នៅស្អាត និងសមរម្យ និងទៀងត្រង់ ពួកគេហៅពួកគេថា “ម៉ូដចាស់” ឬ “អ្នកសម្តែងភាពបរិសុទ្ធ” ឬប្រភេទនៃឈ្មោះ អាស្រូវមួយចំនួន។ ហើយពួកគេហៅអំណោយទានរបស់ព្រះអម្ចាស់ថាទ្រង់កំពុង សម្តែង ការងាររបស់វិញ្ញាណមិនស្អាត ដូចជាគ្រូទាយឬអារក្ស។ អូ តើអ្នកអាច គេចផុតពីការជំនុំជំរះដោយរបៀបណា? ឈាមនៃទុក្ខបុគ្គលអំពាវនាវប្រឆាំងនឹង វា! ប្រសិនបើព្រះមិនវិនិច្ឆ័យប្រជាជាតិនេះសម្រាប់អំពើបាបទំនើបរបស់ខ្លួនទេ ទ្រង់នឹងត្រូវលើកសូដុមនិងកូម៉ូរ៉ា ហើយសុំទោសចំពោះពួកគេដែលបានបំផ្លាញ ពួកគេ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ យើងត្រូវបានចងសម្រាប់ការជំនុំជំរះ! ហើយ ការអស្ចារ្យទាំងនេះដែលអ្នកឃើញព្រះអង្គសង្គ្រោះដ៏មានពររបស់យើងកំពុងធ្វើ ពួកគេគឺជាសញ្ញាព្រមានថា ការជំនុំជំរះគឺជិតមកដល់ហើយ ហើយនាងបានផ្សំ ប្រជាជាតិនេះពីម្ខាងទៅម្ខាង ពីខាងកើតទៅខាងលិច ពីខាងជើងទៅខាងត្បូង។ ហើយពួកគេសើចចំអកវា រិះគន់វា សរសេរវានៅក្នុងក្រដាសរបស់ពួកគេថា “មិន សមហេតុសមផល។” គិតទៅ បាបីឡានទំនើប!

48 កាលគេកំពុងផឹកស្រា ទាំងអានពែងឲ្យគេផឹក ស្រាប់តែរំពេចនោះ នៅពេលដែលរឿងក្មេងៗដ៏អស្ចារ្យលេចឡើង ដោយឈ្មោះរបស់បេលថេស្យាសារ ទើបតែត្រៀមខ្លួនដើម្បីផឹកពីពែងរបស់គាត់ ភ្នែករបស់គាត់ហាក់ដូចជាបោរចេញ ពេលគាត់ងាកមើលទៅប្រាសាទ ព្រោះគាត់បានឃើញ មកពីស្ថានសួគ៌ ដែររបស់មនុស្សហើយវាចាប់ផ្តើមសរសេរឡើងចុះនៅលើជញ្ជាំង។

49 ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់ វាបានសរសេរនៅលើម្ខាងសិលា។ ឥឡូវនេះប្រហែលជាជើងចង្កៀងកំពុងអង្គុយចេញពីកន្លែងរបស់ពួកគេ ជាកន្លែងដែលពួកគេកំពុងមានរ៉ុក-និង-រ៉ូលរំលែករបស់ពួកគេ ហើយពន្លឺបានចាំងប្រឆាំងនឹងជញ្ជាំង។ ព្រះមិនធ្វើអ្វីនៅជ្រុងមួយទេ!

វាស្ថិតនៅក្រោមពន្លឺ ជាកន្លែងដែលព្រះមានបន្ទូលនិងធ្វើការ។ ដូច្នេះការសរសេរដោយដៃដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់គឺនៅលើម្ខាងសិលានៃជញ្ជាំង ដោយមើលឃើញពួកគេទាំងអស់។

50 ហើយស្តេចច្បាស់ជាបានឃើញវាជាមុន អ្នកកំប្លែងទំនើប កំប្លែងវិទ្យុល្អ តារាសម្តែងតាមទូរទស្សន៍។ ពេលគាត់គោះកែវ ផឹក ឬពែង អ្វីដែលគាត់មាននៅក្នុងដៃ ភ្នែករបស់គាត់បានបោរឡើង ហើយគាត់មានអារម្មណ៍ញ័រ។ ខ្ញុំនឹងស្រមៃថាគាត់បានធ្វើ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ឆ្លឹងរបស់ទ្រង់រលុង ចេញពីសន្លាក់។” គាត់ប្រាកដជាញ័រ ប្រាកដណាស់។ នៅពេលដែលព្រះចាប់ផ្តើមបង្ហាញទិសគាល់របស់ទ្រង់ វាជាពេលវេលាដើម្បីក្រោកឡើង។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានកត់សម្គាល់ បទចម្រៀងរ៉ុកនិងរ៉ូលរបស់គាត់បានធ្វើឱ្យគាត់ញ័រ។

51 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់បានកត់សម្គាល់ឃើញការសរសេរដោយដៃនេះនៅលើជញ្ជាំង ខ្ញុំអាចស្រមៃមើលនាងតូចជាមួយនឹងបបូរមាត់របស់នាង ដូចជាខ្ញុំមិនដឹងអ្វីទេ ហើយសក់របស់នាងបានរលាស់ឡើង ហើយបក់មកជុំវិញ ហើយជាមួយទាហានស្រវឹងទាំងនេះ បាននិយាយថា “ឆ្ងល់ថាមានរឿងអ្វីជាមួយក្មេងប្រុសយប់នេះ?” ដូចជានាងស្នាក់ស្ទើរ។

52 ហើយយុវជនខ្លះចាប់នាង ហើយនិយាយថា “មិនអីទេ តោះរំលឹកបន្ទាប់ជាមួយគ្នា។” ហើយគន្ត្រីបានឈប់។

53 អូ ប្រជាជាតិដ៏មានបាបដ៏ធំនេះ ពេលខ្លះរ៉ុក-និង-រ៉ូលរបស់អ្នកនឹងឈប់!

បើអ្នកមិនស្តាប់សំឡេងគ្រូអធិប្បាយទេ អ្នកនឹងស្តាប់ព្រះហស្តរបស់ព្រះក្នុងការជំនុំជំរះនៅថ្ងៃណាមួយ។ ប៉ុន្តែវ៉ិក-និង-វ៉ូលនឹងឈប់ដូចក្រុមតន្ត្រីបានធ្វើ ហើយបានលេងបទឪសូមនៅជិតព្រះអង្គ នៅលើកប៉ាល់ទីតានិក។ ថ្ងៃណាមួយអ្នកនឹងផ្លាស់ប្តូរបទភ្លេងនោះ។

54 ហើយតន្ត្រីបានឈប់។ ហើយពួកគេបានកត់សម្គាល់ឃើញអ្នកកំប្លែងរបស់ពួកគេ—តារារបស់ពួកគេនៅក្នុងកម្មវិធីទូរទស្សន៍ ហើយគាត់កំពុងឈរ ជង្គង់របស់គាត់វាយដំជាមួយគ្នា នៅពេលដែលគាត់បានមើលនិងឃើញរឿងដ៏អស្ចារ្យនេះកើតឡើង។ “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ជញ្ជាំងទាំងអស់ត្រូវបានបិទនៅជុំវិញ។ ខ្ញុំមានអ្នកយាមរបស់ខ្ញុំឈរនៅមាត់ទ្វារ ជាបុរសជម្រើសរបស់ខ្ញុំ។”

55 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ ព្រះមិនចាំបាច់ចូលមកនៅមាត់ទ្វារទេ តាមវិធីដែលអ្នកគិត។ ទ្រង់យាងចុះមកពីសិរីល្អ! ហើយព្រះហស្តរបស់ទ្រង់កំពុងសរសេរនៅលើជញ្ជាំង។

56 ហើយយ៉ាងឆាប់រហ័ស ដោយនៅក្នុងកន្លែងទំនើបមួយ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា គាត់បានហៅគ្រូទាយទាំងអស់របស់គាត់ តារាវិទូ ប៊ីស្ស្វព វេជ្ជបណ្ឌិត និងសម្តេចប៉ាប និងខាឌីណាល់ ជាដើម។ ហើយបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក សុភាពបុរស ខ្ញុំបានផ្តល់ឱ្យអ្នកទូរដកសិទ្ធិដើម្បីអធិប្បាយនិងធ្វើអ្វីដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ឥឡូវនេះបកស្រាយ សម្រាប់ខ្ញុំ នោះនៅលើជញ្ជាំង។”

57 ប៉ុន្តែដូចដែលវាធ្លាប់មាន ដូច្នោះហើយឥឡូវនេះ ពួកគេមិនធ្លាប់ប្រើជំនឿអរូបីទេ។ ពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ ពួកគេមិនដឹងពីរបៀបបកស្រាយភាសាដែលមិនស្គាល់ទេ។ ពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីភាសាស្ថានសួគ៌ទេ។ ហើយពួកគេត្រូវបានគេសង្ស័យ។ ពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេទាំងអស់គ្នាឈរនៅទីនោះ...

58 សូមចាំថា នេះគឺជាការនាំយកនគរសាសន៍ដទៃ។ ហើយនៅពេលដែលវាចូលមកនៅក្រោមជំនឿអរូបី វានឹងចេញទៅក្រោមជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។

59 ប៉ុន្តែប៊ីស្ស្វព និងខាឌីណាល់ និងវេជ្ជបណ្ឌិតដ៏អស្ចារ្យ មិនអាចបកស្រាយពីជំនឿបានទេ។ ពួកគេមិនដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ ពួកគេបានមើលសៀវភៅសិល្បៈទាំងអស់របស់ពួកគេ ហើយពួកគេមិនអាចរកឃើញអ្វីដែលអាចប្រៀបធៀប

ជាមួយនោះទេ។ អ្នកឃើញទេ រឿងខាងវិញ្ញាណត្រូវបានយល់ខាងវិញ្ញាណ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេទាំងអស់មានការខាន ហើយពួកគេមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វីទេ។

60 ហើយទីបំផុត មហាក្សត្រិតូច។ សូមចាំថា នាងមិនបាននៅឯពិធីជប់លៀង រ៉ុក-និង-រ៉ូលទេ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលនាងដឹងថាអ្វីមួយកំពុងកើតឡើង ព្រះបន្ទូលបានមកដល់នាងថាស្តេចបានញ័រ ហើយពិធីជប់លៀងបានឈប់។ នាងនឹងក្លាយជាអ្នកជឿដ៏ល្អម្នាក់។ ហើយ ដូចម្តេចឬផ្សេងទៀត នាងគឺជា មនុស្សម្នាក់ដែលមិនបានបំភ្លេច។

61 នាងបានប្រញាប់ចូលទៅក្នុងពិធីជប់លៀង។ ហើយនៅពេលដែលនាង បានឃើញអ្នកកំប្លែងទំនើបទាំងអស់បានញ័រ ហើយក្រុមរបស់គាត់ទាំងអស់ នាង បាននិយាយថា “ឱស្តេចអើយ សូមមានព្រះជន្មជារៀងរហូត!” ប៉ុន្តែគាត់មិនដឹង ថាគាត់ស្លាប់នៅពេលនោះទេ។ បាននិយាយថា “រស់នៅជារៀងរហូត! ខ្ញុំដឹងថា អ្នកទាំងអស់គ្នាធុញទ្រាន់នឹងការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។ ហើយខ្ញុំឃើញ សម្តេចប៉ាប និងប៊ីស្សុព និងខាឌីណាល់ និងវេជ្ជបណ្ឌិតនៃទេវភាព ហើយគ្មាន នរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេអាចអានវាបានទេ។ ប៉ុន្តែ ព្រះអង្គអើយ ទូលបង្គំ សូមប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយ! មានបុរសម្នាក់នៅក្នុងនគរបស់ទ្រង់ ដែលដឹងអំពីជំនឿ ដ៏អស្ចារ្យ។”

62 អូ បងប្អូនអើយ នៅពេលដែលយើងឃើញការសរសេរដោយដៃនៅលើ ជញ្ជាំង ថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់ដែលដឹងអំពីវា។ អ្នកប្រហែលជាធ្លាប់ឆ្លងកាត់ គ្រប់ការិយាល័យរបស់វេជ្ជបណ្ឌិតនៅក្នុងទីក្រុង ហើយពួកគេបានប្រាប់អ្នក ថា “អ្នកត្រូវតែស្លាប់។” ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់! អ្នកប្រហែលជាបានរង្វេងនៅក្នុង អំពើបាបរហូតដល់ព្រលឹងរបស់អ្នកខ្មៅដូចជញ្ជាំងនរក ហើយអ្នកត្រៀមខ្លួន ធ្វើអត្តឃាត ដោយគ្មានសង្ឃឹម។ ប៉ុន្តែមានបុរសម្នាក់ ហើយព្រះនាមទ្រង់គឺ ព្រះយេស៊ូវ! ទ្រង់ស្គាល់ជំនឿអូប៊ី។ ហើយទ្រង់គង់នៅក្នុងព្រះរាជាណាចក្ររបស់ យើង ដ្បិតយើងជាកូននៃព្រះរាជាណាចក្ររបស់ទ្រង់។ មានបុរសម្នាក់!

63 បាននិយាយថា “គាត់ដឹងពីជំនឿអូប៊ី អស់រយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំមកហើយ ពួកគេបានរកឃើញព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅក្នុងគាត់។ ហើយគាត់មានវិញ្ញាណដ៏ អស្ចារ្យ។ គាត់អាចបកស្រាយសុបិន គាត់បានឃើញនិមិត្ត ហើយពួកគេម្នាក់ៗ ពិតជាត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះ កុំមានបញ្ហាអី គ្រាន់តែទុកពេលឲ្យខ្ញុំពីរបីនាទី ខ្ញុំនឹងនាំ

គាត់មកទីនេះ។”

64 នឹងមានថ្ងៃមួយដែលអ្នកនឹងអំពាវនាវដល់ទ្រង់! អ្នកប្រហែលជាគ្មានកន្លែងសម្រាប់ទ្រង់នៅក្នុងផ្ទះរបស់អ្នកទេ។ អ្នករវល់ពេក មើលទូរទស្សន៍ លេងភាគធីកស្រាបៀរ ចូលរួមពិធីជប់លៀងរ៉ុក-និង-រ៉ូល។ ប៉ុន្តែមានពេលមួយដែលអ្នកនឹងអំពាវនាវដល់ទ្រង់! ហ្នឹងហើយ។

65 ដូច្នេះដានីយ៉ែលត្រូវបាននាំចូលមក។ ហើយនៅពេលដែលគាត់ត្រូវបានគេនាំមក... ជាអ្នកអធិប្បាយពីសេចក្តីសុចរិត ជាមនុស្សរបស់ព្រះ! ខ្ញុំមិននឹកស្មានថាមនុស្សរបស់ព្រះរស់នៅក្នុងកន្លែងបែបនេះទេ លុះត្រាតែគាត់បានស្រែកប្រឆាំងនឹងវា។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ស្តេចមិនបានយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះវាទេ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់ស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពដែលគាត់ស្ថិតនៅ។

66 ហើយពួកគេបាននាំដានីយ៉ែលមក ហើយគាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាសម្តេចប៉ាបនិងគ្រូពេទ្យមិនអាចបកស្រាយសម្រាប់អ្នក?” ពួកគេគ្មានអ្វីត្រូវបកស្រាយទេ។

67 ដូច្នេះតើមានអ្វីកើតឡើង? ដានីយ៉ែលបាននិយាយថា “អូ បើលោកសាសាអ្នកបានដឹងរឿងទាំងអស់នេះ។ ពួកគេមិនត្រូវបានលាក់ពីអ្នកទេ។”

68 ហើយខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អាមេរិក! ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចធ្វើឱ្យពួកគេ នៅនាទីនេះ ឮសំឡេងរបស់ខ្ញុំ។ អ្នកមិនល្ងង់ចំពោះរឿងទាំងអស់នេះទេ! ដូចជាប្រជាជាតិពីមុនបានប្រព្រឹត្តអំពើបាប ហើយបានធ្វើអ្វីដែលយើងបានធ្វើ យើងត្រូវបានឆ្លឹងរំលួងនៅក្នុងតុល្យភាព ហើយរកឃើញថាចង់បាន។ តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះប្រទេសបារាំង? តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះប្រទេសអាណ្លឺម៉ង់? តើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះប្រជាជាតិផ្សេងទៀតដែលបានទៅ “ស្រា ស្រ្តី និងពេលវេលាអស្ចារ្យ”? វាតែងតែចេញមកបែបនោះ ហើយយើងមិនមានភាពស្មោះពីការជំនុំជំរះទេ។ ព្រះគឺយុត្តិធម៌។

69 ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឪពុករបស់អ្នក របៀបដែលព្រះបានបង្កើតគាត់ជាប្រជាជាតិដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែគាត់បានភ្លេចវា។ ហើយគាត់បានធ្វើដូចអ្វីដែលអ្នកកំពុងធ្វើ ហើយព្រះបានប្រែក្លាយគាត់ទៅជាសត្វសាហារ។” បាននិយាយថា “អ្នកដឹងពីរឿងទាំងនេះ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកយកគ្រឿងបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ហើយលេងសើចនឹងពួកគេ។” ចំណាំ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ការសរសេរត្រូវបានដាក់នៅ

លើជញ្ជាំង ហើយពេលនេះនគរបស់អ្នកត្រូវបានរាប់។” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត “មើលទៅនៅទីនេះ មិត្តអើយ ថ្ងៃរបស់អ្នកត្រូវបានរាប់! វាជាណាចក្ររបស់អ្នកត្រូវបានដកចេញពីអ្នក ហើយប្រគល់ទៅឱ្យជាតិសាសន៍មួយទៀត ជាប្រជាជាតិដ៏ឃោរឃៅ និងគ្មានព្រះ” មួយនោះ—នោះអាក្រក់ដូចពួកគេ។ ព្រះបង្កើតអំពើបាបប្រឆាំងនឹងអំពើបាប។ ខ្ញុំឆ្ងល់ ថ្ងៃនេះ...

70 នៅពេលជាមួយគ្នានោះ ខ្ញុំសូមនិយាយជាមុនសិន នៅពេលដែលគាត់ឈរនៅទីនោះ មើលការសរសេរនៅលើជញ្ជាំង គាត់ដឹងថានៅក្រោមទ្វារនោះ ឆ្នាំត្រូវបានសម្លាប់។ ហើយទាហាននៅតាមផ្លូវ សម្លាប់អ្នកយាមរាំង។ ពួកគេនៅលើជណ្តើរ។ ហើយស្រ្តីទាំងនោះដែលឈរនៅទីនោះ ឆ្ងាយពីកូនរបស់ពួកគេ ឆ្ងាយពីប្តីរបស់ពួកគេ និងប្តីពីប្រពន្ធរបស់ពួកគេ ទាំងអស់ស្រវឹង ស្តាប់ប្រភេទរបាំទំនើបមួយចំនួននិងបន្ត។ ហើយទាហានបានដើរលើជណ្តើរ ក្នុងរយៈពេលពីរឬបីនាទីស្តេចនឹងត្រូវទម្លាក់ចុះ។ ក្រុមមនុស្សស្រវឹងទាំងអស់នោះនឹងត្រូវកាត់ចោល ដោយជាតិសាសន៍ដែលមានអារក្សចូល។ ហើយស្រ្តីនឹងដោះសម្លៀកបំពាក់របស់ពួកគេចេញ ក្មេងស្រីវ័យក្មេងនិងទាំងអស់ ហើយប្រឡាក់នៅតាមផ្លូវ បន្ទាប់មកយកកែងជើងឡើង ហើយក្បាលរបស់ពួកគេជុំវិញជញ្ជាំង។ កាត់ពួកគេចំហរបន្ទាប់ពីពួកគេបានរស់នៅជាមួយពួកគេដោយតណ្ហា ឆ្លុត ទាហានស្រវឹង! វាគឺនៅមាត់ទ្វារ ដ្បិតពួកគេបានថ្លឹងថ្លែងនៅក្នុងតុល្យភាព ហើយឃើញថាចង់បាន។

71 ហើយខ្ញុំឆ្ងល់ថា សព្វថ្ងៃនេះ នៅក្នុងកម្មវិធីទំនើបរបស់យើង ទាំងអស់សើច និងលេងសើចនៃកម្មវិធីព្យាបាល សើចនិងលេងសើចនឹងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ហើយបន្តដូចដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេនឹងធ្វើ “មានគំនិតខ្ពស់ មានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ប៉ុន្តែបដិសេធអំណាចរបស់វា។”

72 ខ្ញុំឆ្ងល់ថា សព្វថ្ងៃនេះនៅពេលដែលយើងគិតថាយើងមានសុវត្ថិភាព ហើយរំពេចនោះ យើងរកឃើញថា រុស្ស៊ីគឺនៅមុនប្រាំឆ្នាំខាងមុខយើង ក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ។

73 យើងបានទៅពិធីដប់លៀងច្រើនពេក។ យើងចូលទៅក្នុងអំពើបាបច្រើនពេក។ ក្រុមជំនុំកំពុងដេកលក់ វាមិនខ្វល់ពីការប្រជុំអធិស្ឋានទៀតទេ។ ពួកគេមិនខ្វល់ខ្វាយទេ។ ពួកគេក៏ដាក់សំឡេងប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណពិតនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ពួកគេនឹងមិនមានពួកគេទេ។

ពួកគេជានិកាយដូច្នោះ ស្លៀកពាក់ដូច្នោះ! ពួកគេមិនមានពេលសម្រាប់ការប្រជុំ

អធិស្ឋានទេ ពួកគេនៅទូរទស្សន៍និងកម្មវិធីរូបភាព ហើយលេងសើចជុំវិញ និង ពិធីជប់លៀងស្រវឹងនិងអ្វីៗ។ នោះជាការពិត!

74 វាអាចស្តាប់ទៅដូចជាម៉ូដបាស់ ប៉ុន្តែវាជាអ្វីដែលប្រទេសជាតិត្រូវការសព្វថ្ងៃ នេះ។ មានការច្របូកច្របល់ច្រើនពេកជាមួយដំណឹងល្អ ដោយពាក់ស្រោមដៃ កៅស៊ូ។ វាត្រូវតែត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយដៃទទេ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពិតហើយ!

75 ប៊ីលីហ្គ្រាហាំបាននិយាយប្រហែលមួយឬពីរសប្តាហ៍មុននៅក្នុងសារមួយ របស់គាត់ បាននិយាយថា “ប្រជាជាតិនេះអាចក្លាយជាផ្កាយរណបរបស់រុស្ស៊ី គ្រប់ពេលវេលាដែលរុស្ស៊ីចង់បាន។” តើយើងនៅឯណា?

76 អ្នកនឹងទិញកំណត់ត្រារបស់ អែលវីស ព្រេសលី ហើយនៅផ្ទះពីព្រះវិហារ ដើម្បីស្តាប់យើងស្រឡាញ់ស៊ូស៊ី នៅថ្ងៃមួយ! អ្នកត្រូវបានថ្លឹងថ្លែងនៅក្នុង តុល្យភាព ហើយបានរកឃើញថាចង់បាន! តើមានអ្វីកើតឡើង? មានការ សរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង!

77 ជនជាតិរុស្ស៊ីបានដាក់ផ្កាយរណបសិប្បនិម្មិតដែលយើងមិនអាចគ្រប់គ្រង វាបាន ចម្ងាយប្រាំមួយម៉ាយពីផែនដី ហើយអាចដាក់ពាក់កណ្តាលនៃពួកគេនៅ លើសហរដ្ឋអាមេរិកក្នុងរយៈពេលសាមសិបនាទីបន្ទាប់ ហើយហៅចូលហើយ និយាយថា “ចុះចាញ់ ឬក្លាយជាជេះមួយក្រុមក្នុងរយៈពេលពីរថ្ងៃនាទី។” ពួកគេ អាចធ្វើវាបាន។ គ្មានអ្វីដែលយើងអាចធ្វើបានដើម្បីបញ្ឈប់ពួកគេ។ វាស្ថិតនៅ ក្នុងដៃរបស់ពួកគេ ជាពួកកុម្មុយនិស្ត ដែលគ្មានឈាម គ្មានបេះដូង គ្មានព្រះ! នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះប្រើដើម្បីធ្វើឱ្យអំពើបាបកើតឡើង។ ប្រាកដណាស់។ ប្រសិនបើអ្នកនឹងអានព្រះគម្ពីរ រុស្ស៊ីត្រូវតែធ្វើវាយោងទៅតាមវិវរណៈ។ មិនអីទេ អ្នកទំនាយគ្រូអាចខុសគ្នាពីរឿងនោះ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់វាចប់។ រុស្ស៊ីត្រូវ បានដាក់នៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងនោះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយដូច្នោះ។

78 ឥឡូវនេះនាងនៅទីនេះជាមួយសារព័ត៌មាន ផ្កាយរណបសិប្បនិម្មិត។ យើង បានព្យាយាមបាញ់មួយនៅយប់ផ្សេងទៀត យើងគិតថាយើងនឹងធ្វើច្រើនដូចដែល ពួកគេបានធ្វើ ដើមឡើងបីជើងពីដី ហើយដួលសន្លប់។ រ៉ុក-និង-រ៉ូលនិងអំពើបាប ច្រើនពេក! យើងកំពុងថ្លឹងថ្លែងក្នុងតុល្យភាព ហើយរកឃើញថាចង់បាន។ ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តា!

79 តើយើងនឹងធ្វើអ្វី? តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើពួកគេនឹងបញ្ជូន អ្នកសារព័ត៌មានទាំងនោះឡើងជាមួយនឹងមីស៊ីលទាំងនោះ ហើយនិយាយថា “ចុះចាញ់ ឬក្លាយជាគំនរធ្លិកក្នុងរយៈពេលប្រាំនាទី”? ជាការពិត រដ្ឋាភិបាលរបស់ យើង ដើម្បីសង្គ្រោះជីវិត នឹងចុះចាញ់។ នោះជារឿងតែមួយគត់ដែលពួកគេអាចធ្វើ បាន។

80 បន្ទាប់មក តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នកខ្លះជាជនជាតិអាមេរិកាំង យើង ទាំងអស់គ្នានៅទីនេះ មិនមែននៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់និយាយជាកាសាជាតិ? និយាយជាតិ!

81 អាឡេកស្តាតតូច នៃក្មេងស្រីដែលរត់ជាមួយបបូរមាត់តូចរបស់អ្នកលាបដូច ផ្កាកុលាបប្រភេទខ្លះ ហើយនឹងសើចដាក់គ្រូអធិប្បាយនៅជ្រុង ផ្សាយដំណឹងល្អ។ ហើយអ្នក ក្មេងជំទង់តូច ដែលគិតថាអ្នកមានប្រាជ្ញាជាងអ្នកមានប្រាជ្ញាដើម្បី គ្រប់គ្រង!

82 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នក ប៉ាប៉ា ដែលដេកនៅផ្ទះពេលយប់ជាមួយ ម៉ាក់ ហើយមើលទូរទស្សន៍ ខណៈពេលដែល ជីនៀ កំពុងស្ថិតក្នុងភាពក្តៅ ហើយ បងស្រីកំពុងសម្រាកនៅអាហារដ្ឋាននៅកន្លែងណាមួយ ហើយនាងចុះនៅទីនោះ ធ្វើបទរុក្ខិក-និង-រ៉ូលរបស់នាង? ហើយអ្នកកំពុងមើលទូរទស្សន៍ ហើយលេងសើច នឹងដំណឹងល្អ!

83 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នក សមាជិកក្រុមជំនុំ? តើលទ្ធផលរបស់អ្នក នឹងទៅយ៉ាងណា? អ្នកអាចមានឈ្មោះរបស់អ្នកនៅលើសៀវភៅនីមួយៗ នៃ ព្រះវិហារដ៏ធំបំផុតនៅក្នុងទីក្រុង ប៉ុន្តែលុះត្រាតែអ្នកស្ថិតនៅក្រោមសុវត្ថិភាពនៃព្រះ លោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ អ្នកនឹងវិនាសជាមួយអស់អ្នកដែលនឹងត្រូវវិនាស គ្មានសង្ឃឹមសម្រាប់អ្នកឡើយ។

84 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? មានសារព័ត៌មានផ្កាយរណបសិប្បនិម្មិតនៅ ទីនោះ។ ហើយតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? ប្រជាជាតិនឹងចុះចាញ់ ពិតណាស់ នោះ ជារឿងសមរម្យតែមួយគត់ដែលរដ្ឋាភិបាលអាចធ្វើបាន។

85 តើមានអ្វីកើតឡើង? រលកបន្ទាប់ពីរលក នៃកប៉ាល់របស់ទាហាន រលក បន្ទាប់ពីរលក នៃយន្តហោះ នឹងមកដល់ប្រជាជាតិនេះ។ ស្រ្តីនឹងត្រូវបានគេរំលោភ



នៅតាមផ្លូវ។ តើអ្នកនឹងធ្វើអ្វី? វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ។ បណ្តាញចេញពីផ្ទះ  
របស់អ្នក ពួកគេនឹងយកវាមកជំនួស។

86 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះអ្នកជាក្មេងស្រី និងយុវជន និងអ្នកទាំងអស់គ្នា  
នៅពេលនោះ? បាបត្រូវតែសង! មិនថាជាតិសាសន៍ណា ឬជានរណាទេ វាធ្វើវា។  
បុគ្គល ឬប្រជាជាតិមួយ វានឹងត្រូវបង់ថ្លៃ! ហើយក្រុមហោរាយោ ទុច្ចរិត ពាង-ស្រា  
ទាហានកុម្មុយនិស្តនឹងចាប់ប្រពន្ធរបស់អ្នកហើយរំលោភពួកគេ ក្មេងស្រីវ័យក្មេង  
របស់អ្នក។ ហើយអ្នកនឹងឈរហើយចូលចិត្តវា គ្មានអ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើបានអំពីវា  
ទេ។

87 តើអ្វីបណ្តាលឱ្យវា? ដោយសារតែអ្នកបានស្តាប់រឿងដូចជាកម្មវិធីទូរទស្សន៍  
ទាំងនេះនៅលើទូរទស្សន៍-និង-វ័យនិងអំពើបាប ហើយត្រូវអធិប្បាយផ្លូវការត្រជាក់ខ្លះ  
មិនអាចបកស្រាយជំនឿអូប៊ីបានទេ។ ការសរសេរដោយដៃគឺនៅលើជញ្ជាំង!  
ត្រូវហើយ! ហើយយើងត្រូវបានថ្លឹងថ្លែងនៅក្នុងតុល្យភាព ហើយរកឃើញថា  
ចង់បាន។

88 តើវាអាចកើតឡើងនៅពេលណា? មុនពេលពន្លឺថ្ងៃនៅពេលព្រឹក។ តើអ្នកណា  
នឹងបញ្ឈប់វា? សាកល្បងវា។ ព្រះគម្ពីរនិយាយថាវានឹងកើតឡើង។

89 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា នឹងមិនប៉ះក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ឡើយ  
យើងនឹងទៅនៅពេលនោះ!

90 ដូច្នោះ មិត្តអើយ សូមស្តាប់។ បើរឿងនោះនៅជិត ហើយយើងឃើញការ  
សរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង គ្មានអ្វីអាចបញ្ឈប់រឿងនេះពីការកើតឡើង  
ឥឡូវនេះបានទេ។

91 អាមេរិកត្រូវបានអធិប្បាយទៅ ជំនឿត្រូវបានធ្វើ ហើយបន្តដំណើរទៅមុខទៀត  
នៅលើកំពូលរបស់វា។

92 ទៅប្រទេសមួយកន្លែងហើយធ្វើការរីកដុះដាល ហើយមានអ្នកប្រែ  
ចិត្ត៤០នាក់ក្នុងមួយសប្តាហ៍ ហើយត្រលប់មកវិញក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយសប្តាហ៍  
អ្នកមិនមានបួនទេ។ ស្រះចាស់ត្រូវបានស្ងួតហួតហែង។ ព្រះគ្រាន់តែមាន  
ច្រើនណាស់ដែលទ្រង់បានជ្រើសរើស។ ហើយនៅពេលដែលចុងក្រោយគឺនៅក្នុង  
នោះបិទទ្វារហើយវាចប់ហើយ។

93 បន្ទាប់មកគ្មានអ្វីដែលនៅសល់ក្រៅពីការជំនុំជំរះនៅពេលដែលសេចក្តីមេត្តា ករុណាត្រូវបានបដិសេធ។ ហើយនៅទីនេះយើងនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។

ជំនឿអរូបីកំពុងត្រូវបានធ្វើ វាត្រូវបានសើចចំអក។ ហើយរឿងចុងក្រោយ ព្រះ បានយាងមកដោយអំណាចផ្ទាល់របស់ទ្រង់ នៅក្នុងព្រះរាជបុត្រាជាទីស្រឡាញ់ របស់ទ្រង់ ដើម្បីធ្វើការតាមរយៈក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ហើយពួកគេនិយាយថាវាជា “វិញ្ញាណនិយម” ឬ “អារក្ស”។ តើមានអ្វីទៀតដែលអាចនៅសល់តែការជំនុំជំរះ? ហើយនេះគឺជាការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង!

94 ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើនោះជិតដល់ហើយ ហើយត្រូវណាម្នាក់ដឹងថាក្រុមជំនុំចូលទៅ ក្នុងការលើកឡើង មុនពេលទុក្ខវេទនាបានចូលមក។ ដូច្នេះបើវាជិតដល់ហើយ អាចកើតឡើងមុនពេលព្រឹក ចុះយ៉ាងណាចំពោះការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌? ជិតដល់ហើយ! អូ សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់! ការយាងមករបស់ ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ។ ការសរសេរត្រូវបានសរសេរ ហើយវាត្រូវបាន សរសេរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយយើងកំពុងរស់នៅដើម្បីមើលវា។

95 តើអ្នកនឹង ដោយការបញ្ចុះបញ្ចូលនៃសំឡេងរបស់ខ្ញុំ ទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅសម័យនេះទេ? “ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក” ពេត្រុសបាននិយាយ ថា “អ្នករាល់គ្នាក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាប ហើយអ្នក នឹងទទួលអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដ្បិតការសន្យាគឺសម្រាប់អ្នក និង កូនរបស់អ្នក និងចំពោះពួកគេដែលនៅឆ្ងាយ។ ដ្បិតគ្មានឈ្មោះណាផ្សេងទៀត ដែលបានឲ្យនៅក្រោមស្ថានសួគ៌ក្នុងចំណោមមនុស្ស ដែលអ្នករាល់គ្នាត្រូវតែបាន សង្គ្រោះទេ។” លុះត្រាតែអ្នកជារបស់ព្រះគ្រីស្ទ! អ្នកអាចជាមេតូឌីស បាទីស្ទ ពេនទីកុស្ត ណាសារិន កាតូលិក អ្នកត្រូវបានបាត់បង់រហូតដល់អ្នកក្លាយជា របស់ព្រះគ្រីស្ទ! ហើយព្រះគ្រីស្ទបានយាងមកក្នុងអ្នក វាជាកំណើតថ្មីដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ទទួលទ្រង់នៅយប់នេះ ខណៈពេលដែលយើងអធិស្ឋាន។

96 ដោយឱនក្បាលចុះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់ថា តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះដែល ដឹងថារឿងដ៏អស្ចារ្យនេះនឹងកើតឡើង? អ្នកប្រហែលជាចូលគេងយប់នេះជាមួយ ប្រពន្ធរបស់អ្នក ហើយពេលព្រឹកនាងនឹងទៅ។ អ្នក ឪពុកនិងម្តាយ អាចចើប កូនតូចរបស់អ្នកឱ្យដេកនៅយប់នេះ និងព្រឹកស្អែក ត្រែតូចនៅទេ។ ហើយអ្នក នឹងរត់ទៅតាមផ្លូវ ដើម្បីរកមើលអ្វីដែលបានកើតឡើងចំពោះលោកស្រី ចូន នាង

ក៏ទៅដែរ។ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ជិតមកដល់ហើយ ព្រះគម្ពីរបានផ្តល់ឱ្យយ៉ាងច្បាស់។

97 ហើយនៅក្នុងការប្រជុំនេះ ខណៈពេលដែលអ្នកមានឱកាស ដូចជាបុរស—នៃភាពវៃឆ្លាត និងស្ត្រីនៃភាពវៃឆ្លាត ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះការហៅនោះនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះអើយ សូមបំពេញខ្ញុំដោយជីវិតអស់កល្បនោះ។” ពីព្រោះ ប្រសិនបើវិញ្ញាណរបស់អ្នកនៅតែជាគំនិតបញ្ញា អ្នកគឺជាផែនដី។ ប៉ុន្តែព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែលចេញពីស្ថានសួគ៌ចូលមកក្នុងចិត្តរបស់អ្នក ហើយប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងអ្នក។ នៅពេលដែលទុក្ខវេទនាមកដល់ ព្រះវិញ្ញាណ (ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) ត្រឡប់ទៅរកអ្នកបង្កើតវា ហើយអ្នកទៅជាមួយវា។ មិនថាអ្នកកាន់សាសនាយ៉ាងណាទេ វានឹងមិនទៅទេ លុះត្រាតែមានអ្វីមួយនៅទីនោះដើម្បីយកអ្នក។

98 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅយប់នេះ ដោយឱនក្បាលរបស់អ្នកនៅចំពោះមុខសារនេះ នឹងលើកដៃរបស់អ្នកទៅកាន់ព្រះគ្រីស្ទ ហើយនិយាយថា “ព្រះអើយ សូមបំពេញទូលបង្គំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ហើយបើទ្រង់គួរតែមក ខ្ញុំចង់ទៅជាមួយទ្រង់”? តើអ្នកនឹងលើកដៃទេ? សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នកនៅទូទាំងក្រុមជំនុំ។ តាមព្យញ្ជនៈ ពីររយ ឬច្រើនជាងនេះ លើកដៃឡើងលើអាកាស។

99 មិត្តមានបាប បើអ្នកមិនដែលទទួលយកព្រះគ្រីស្ទទេ នៅពេលនេះសូមលើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង”? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្ត្រី។ ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនេះ អ្នកនៅទីនោះ។ នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត “គ្រាន់តែចងចាំខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់។” ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនេះ នៅទីនេះ។ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។ “ចងចាំខ្ញុំ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ។ ភ្នែករបស់ខ្ញុំទើបតែបានបើក។ ខ្ញុំដឹងថាប្រហែលជាខ្ញុំបានប្រកាសថាជាគ្រីស្ទានជាយូរមកហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនដែលដឹងថាការកើតជាថ្មីគឺជាអ្វីទេ។ ខ្ញុំមិនដែលបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។”

100 “ដូច្នេះ លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី គាត់នឹងមិនចូលទៅក្នុងរាជាណាចក្រដោយប្រាជ្ញា ឬសូម្បីតែមិនអាចមើលឃើញព្រះរាជាណាចក្រ។”

101 តើអ្នកនឹងលើកដៃឡើង ហើយនិយាយថា “សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំ ឱ

ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់មកសម្រាប់ក្រុមជំនុំ ចូរយកខ្ញុំទៅ? ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ តើមាននរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត “ចង់ចាំខ្ញុំ ឱព្រះជាម្ចាស់។” ប្រទានពរដល់អ្នក។ ព្រះប្រទានពរអ្នក ស្រ្តី។ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមនឹកចាំពីទូលបង្គំផង។” ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនេះ មិត្តវ័យក្មេង។ ព្រះប្រទានពរអ្នកនៅទីនោះ ស្រ្តី។ នៅទីនោះ ស្រ្តីវ័យក្មេង ត្រឡប់មកវិញ។ ហើយអ្នកនៅទីនោះ ស្រ្តីអើយ។ “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំផង នៅពេលដែលទូលបង្គំឃើញការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។ ខ្ញុំឆ្លាតគ្រប់គ្រាន់ និយាយថា ដើម្បីមើលអ្វីដែលបាននិយាយចេញពីព្រះគម្ពីរ យប់នេះ គឺជាការកើតឡើងម្តងទៀតនៃប្រវត្តិសាស្ត្រ។”

102 យើងនៅចុងបញ្ចប់។ គ្មានអ្វីអាចជួយបានទេ។ រឿងដែលនឹងបំផ្លាញពិភពលោកគឺនៅក្នុងដៃរបស់មនុស្សមានបាប។

103 នៅសល់តែពីរឋានទៀត។ អ្នកប្រហែលជាជាមនុស្សចុងក្រោយដែលត្រូវបានតែងតាំងឲ្យមករកព្រះគ្រីស្ទ។ នៅពេលដែលការចុងក្រោយមកដល់ ការជំនុំជំរះនឹងកើតឡើង នៅខ្លះរឿងមួយនៅឡើយ នោះប្រហែលជាអ្នក។ តើអ្នកនឹងទទួលទ្រង់នៅយប់នេះខណៈពេលដែលយើងរង់ចាំទេ?

104 ដៃម្តែ សាមសិប បានលើកឡើង។ ឥឡូវនេះយើងគ្មានកន្លែងនៅទីនេះដើម្បីហៅអាសនៈ ដើម្បីនាំមនុស្សមកខាងមុខនៅទីនេះទេ ព្រោះយើងមិនមានកន្លែងទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងសួរអ្នក ប្រាកដណាស់ អូ ចូរស្មោះត្រង់ ហើយស្តាប់សំឡេងនៃការព្រមាន។ ចូរស្មោះត្រង់ហើយសួរព្រះគ្រីស្ទនៅកន្លែងដែលអ្នកកំពុងអង្គុយ “ព្រះអម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំជាមនុស្សមានបាប ហើយទទួលខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឆ្លងផុតវាំងនននៃសេចក្តីមេត្តាករុណា។ មុនពេលដែលទូលបង្គំធ្វើបាបថ្ងៃនៃព្រះគុណរបស់ទូលបង្គំ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំព្រះអម្ចាស់” ហើយទ្រង់នឹងធ្វើវា។

ឥឡូវអធិស្ឋានដូចនោះ ពេលខ្ញុំអធិស្ឋានជាមួយអ្នក។

105 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ យើងកំពុងឈរក្នុងស្ថានភាពដ៏គួរឱ្យភ័យខ្លាចនៅយប់នេះ។ នៅពេលដែលយើងអានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយដឹងថាកាក្រើនម៉ោងណាក៏ដោយ វិទ្យុអាចបញ្ចេញពន្លឺ ហើយក្រុមតន្ត្រីក្រុំ-និងរ៉ូល-ទៅច្រៀង ឱសូមនៅជិតព្រះអង្គ ប៉ុន្តែវាយឺតពេលហើយ ការជំនុំជំរះបានមកដល់។ កាំជ្រួតត្រូវ

បានចង្អុលមកយើង។ ការបំផ្លិចបំផ្លាញ រាប់ម៉ាយទៅមួយម៉ាយល៍ រាប់រាប់តោន—នៃថាមពលអាតូមិចដែលសាយភាយផែនដី ជាដើម ដែលនឹងដុតពិភពលោកទាំងមូល។ ហើយវាស្ថិតនៅក្នុងដៃរបស់មនុស្សមានបាប។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា នោះជារបៀបដែលវានឹងកើតឡើង។ ហើយយើងឃើញការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង។

106 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីព្យាយាមនាំយកសារបែបនេះទៅកាន់មនុស្សទេ។ ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំនៅតូចប៉ុណ្ណា ឈរនៅទីនេះ ដើម្បីព្យាយាមដោះស្រាយប្រធានបទបែបនេះ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងអត់ទោសឱ្យខ្ញុំសម្រាប់ផ្នែកដែលខ្ញុំមិនអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែដូចម្តេច ចេញពីចិត្តទូលបង្គំ ទូលបង្គំសូមឱ្យទ្រង់ពន្លឺចសារ របៀបដែលទ្រង់នឹងមានវាទៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ដ្បិតខ្ញុំឃើញម៉ោងជិតមកដល់ហើយ។ ហើយសូមព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា ហើយសង្គ្រោះម្នាក់ៗ ហើយបំពេញពួកគេដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយសូមឱ្យពួកគេក្លាយជាកូនរបស់ទ្រង់ រុំដោយសេចក្តីល្អរបស់ទ្រង់ ហើយទទួលបានសុវត្ថិភាពពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

107 ព្រោះប្រជាជាតិរបស់យើងមិនមានសុវត្ថិភាពទេ។ យើងបានគិតថាយើងមាន។ វាជាណាចក្របាបីឡានក៏គិតដូច្នោះដែរ ប៉ុន្តែ គ្រប់ពេលវេលា មានប្រជាជាតិអាក្រក់ធ្វើការ។ ហើយមានប្រជាជាតិអាក្រក់មួយធ្វើការ រហូតមកដល់ពេលនេះយើងដឹងថាពួកគេនៅពីមុខយើង ហើយយើងមានសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ពួកគេ។

108 ព្រះអម្ចាស់អើយ ក្រុមជំនុំគឺនៅសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់។ ពួកគេនឹងបំផ្លាញ ប៉ុន្តែទ្រង់នឹងយកក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមយកយើងទៅក្នុងការថែរក្សារបស់ទ្រង់ នៅយប់នេះ។ ហើយប្រទានពរដល់យើងដោយយល់ដល់ព្រះយេស៊ូវ ហើយនៅក្នុងព្រះនាមទ្រង់ យើងអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

109 គ្រាន់តែស្រទន់ មួយនាទី។ ត្រូវគោរព។

ព្រះយេស៊ូវកំពុងត្រាស់ហៅដោយសុភាពនិងទន់ភ្លន់  
អំពាវនាវអ្នកនិងសម្រាប់...

ខណៈពេលដែលយើងកំពុងច្រៀងឥឡូវនេះ សូមយកសារព័ត៌មាន។

...នៅច្រកទ្វារដែលទ្រង់កំពុងរង់ចាំនិងមើល  
មើលសម្រាប់អ្នកនិងសម្រាប់ខ្ញុំ។

មកផ្ទះ...(កន្លែងណា? ឡើងមកខ្ពស់ជាង។)  
អស់អ្នកដែលនឿយហត់ ចូរត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញចុះ  
ដោយស្មោះត្រង់ ទន់ភ្លន់ ព្រះយេស៊ូវកំពុងហៅ  
ឱមនុស្សមានបាបអើយ ចូរហៅមកផ្ទះវិញ!

[បងប្រុស ប្រាណហាំ បន្លឺសំឡេងយ៉ាងទន់ភ្លន់—អេដ។]

110 អូ វាមិនមែនជាពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យទេដែលវាកើតឡើងឥឡូវនេះ! អូ វាមិន  
អីទេ នៅពេលណាដែលទ្រង់បានត្រៀមខ្លួនជាស្រេច។ អាមែន! ខ្ញុំរីករាយណាស់  
ដែលបានស្គាល់ទ្រង់។ ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលរាងកាយដ៏ទន់ខ្សោយនេះ ដែល  
ស្ងួតនៅទីនេះ នឹងត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរក្នុងពេលមួយប៉ុន្តែចិត្តក្នុងខ្ញុំនឹងត្រឡប់ទៅរក  
យុវជនម្តងទៀត ដើម្បីរស់នៅជារៀងរហូត។

ចាស់នឹងក្មេងនៅទីនោះជារៀងរហូត  
ផ្លាស់ប្តូរនៅក្នុងពេលវេលាមួយ  
អមតៈនឹងឈរនៅក្នុងរូបរាងរបស់ទ្រង់  
ផ្កាយនិងព្រះអាទិត្យពួកគេនឹងក្តីជាង។

តើជាឱកាសយ៉ាងណា! កុំដេញទ្រង់ចេញ។

អូ របៀបដែលអ្នកនឹងចង់ឱ្យទ្រង់មានបន្ទូលថា “ធ្វើបានល្អ”  
នៅថ្ងៃអស់កល្បជានិច្ច!  
កុំដេញព្រះអង្គសង្គ្រោះជាទីស្រឡាញ់ចេញពីចិត្តរបស់អ្នក  
កុំដេញទ្រង់ចេញ។ (សូមឱ្យនេះជាប់។)

111 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលស្រឡាញ់ទ្រង់អស់ពីចិត្ត ហើយអ្នកបាន  
ត្រៀមខ្លួនហើយប្រសិនបើទ្រង់គួរតែយាងមក? អូ អរគុណណាស់! តើអ្នកមិនមាន  
អារម្មណ៍ដូចជាអ្នកត្រូវបានគេវាយចេញទេ នៅខាងក្នុង? ដំណឹងល្អ យើងត្រូវ  
បានលាងដោយទឹកនៃព្រះបន្ទូល។ គ្រាន់តែចូលទៅជិតអ្នក ហើយចាប់ដៃជាមួយ  
នរណាម្នាក់និយាយថា “ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមានអារម្មណ៍ល្អ។ សូម

ព្រះប្រទានពរអ្នក អ្នកធ្វើដំណើរ។ សូមព្រះប្រទានពរម្លប់ស្រី បងប្រុស។” យើងជា  
មនុស្សរង្វេងនៅតាមផ្លូវ។

ដើរលើផ្លូវធំចាស់  
ប្រាប់គ្រប់ទីកន្លែងដែលខ្ញុំទៅ  
ខ្ញុំចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានសម័យដើម ព្រះអម្ចាស់អើយ  
ជាងអ្វីដែលខ្ញុំដឹង។

112 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលយើងគ្រាន់តែនៅក្នុងគ្រាន់នៃការគោរពនេះ ខ្ញុំជឿ  
ថាវាយីតពេលបន្តិចក្នុងការហៅបន្ទាត់អធិស្ឋាន។ តោះ...ខ្ញុំជឿថាព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធសព្វព្រះទ័យណាស់ ចំនួនដ៏ច្រើននេះបានមករកព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ  
អ្នករកឃើញក្រុមជំនុំមួយភ្លាមៗ ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ហើយចូលទៅក្នុង  
ព្រះវិហារនោះ ជាក្រុមជំនុំដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏ល្អ ហើយនៅតែមាន  
ដរាបណាអ្នករស់នៅ។

113 តើកិច្ចការអ្វីដែលព្រះគ្រីស្ទបានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ? ទ្រង់មានបន្ទូលថា  
“កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” បន្ទាប់មក វត្តមានរបស់ទ្រង់គឺនៅទីនេះ។  
បន្ទាប់មក ខ្ញុំដឹង មិត្តអើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងថា លើសពីស្រមោលនៃការសង្ស័យ  
ថាព្រះយេស៊ូវគឺនៅទីនេះ។ មានបុរសម្នាក់នៅទីនេះ វាជាបុរសដូចគ្នាដែល  
បានដើរនៅកាលីហ្វ័រនី។ វាជាបុរសដូចគ្នាដែលបានប្រោសលោះអ្នកដោយព្រះ  
លោហិតរបស់ទ្រង់ ហើយបានប្រោសអ្នកដោយស្នាមរបួសរបស់ទ្រង់។ ហើយ  
ទ្រង់នៅទីនេះដើម្បីសម្តែងនិងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានធ្វើ ពីព្រោះទ្រង់គឺជា  
ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដដែល។

114 ឥឡូវនេះ ចូរយើងអធិស្ឋានមួយភ្លែត ដោយស្ងាត់ស្ងៀម។ គ្រាន់តែនៅក្នុង  
ការអធិស្ឋានខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមស្វែងរកគំនិតនៃព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ។

115 ដូច្នោះ តន្ត្រីដ៏ពិរោះ របៀបដែលមនុស្សនៅក្នុងទារុណកម្មយប់នេះនឹងចូលចិត្ត  
ស្តាប់! មនុស្សដែលប្រហែលជាអង្គុយលើកៅអីដែលអ្នកកំពុងអង្គុយនៅយប់នេះ  
បានឮដំណឹងល្អ ហើយបានឆ្លងកាត់ គឺនៅក្នុងទារុណកម្មនៅយប់នេះ របៀបដែល  
ពួកគេចង់យកកៅអីដែលអ្នកកំពុងអង្គុយ ឆ្ងាយពេកហើយ។

116 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ព្រះអង្គដែលបានបង្កើតផ្ទៃមេឃ និងផែនដី ព្រះអង្គដែលបានចាត់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដ៏មានព្រះពរមកទីនេះ ហើយភាពពេញលេញនៃព្រះវិញ្ញាណគង់នៅក្នុងទ្រង់។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលតាមរយៈបបូរមាត់របស់ទ្រង់ថា “អញជាដើមទំពាំងបាយជូរ ឯងជាខ្លែង។ ដើមទំពាំងបាយជូរមិនបង្កើតផលដោយខ្លួនឯងទេ ប៉ុន្តែខ្លែងបង្កើតផល។” ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ ដែលទ្រង់នឹងបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅយប់នេះ នៅកណ្តាលយើង ដើម្បីឲ្យមនុស្សទាំងនេះបានដឹងថាសារដែលទើបតែត្រូវបានអធិប្បាយ ដែលមកពីទ្រង់ ថាទ្រង់កំពុងព្រមានយើងឱ្យត្រៀមខ្លួន ហើយថ្ងៃចុងក្រោយគឺជិតមកដល់ហើយ។

117 ប្រហែលជាមានមនុស្សល្អឃើញនៅទីនេះ ព្រះអម្ចាស់។ សូមផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តដល់ពួកគេ ដើម្បីឲ្យពួកគេបានជាសះស្បើយ ដ្បិតយើងសូមការនេះសម្រាប់សិរីល្អរបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ កាលដែលយើងថ្វាយខ្លួនយើងចំពោះទ្រង់ ជាក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់ ឃើញទេ ខ្ញុំគិតថា ដៃទាំងអស់នៅទីនេះបានឡើង។ ហើយទូលបង្គំនឹងទូលសូមទ្រង់នៅយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់ ធ្វើអ្វីដែលពិសេសសម្រាប់យើង។ ហើយផ្តល់ឱ្យឥឡូវនេះថា មនុស្សទាំងនេះអាចលះបង់ខ្លួនឯងតាមរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើការតាមរយៈពួកគេ ដោយមានជំនឿបែបនេះ ហើយដើម្បីឲ្យទូលបង្គំអាចថ្វាយខ្លួនដល់ទ្រង់ ហើយទ្រង់នឹងធ្វើការតាមរយៈអំណោយទានរបស់ទ្រង់ ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ក្នុងចំណោមពួកយើង នោះប្រហែលជាមានមនុស្សចម្លែកនៅកណ្តាលយើង។ យើងសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

118 [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដ។]... ដ្បិតទ្រង់តែងតែបង្ហាញសេចក្តីមេត្តាករុណាមុនពេលជំនុំជំរះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំឲ្យអ្នកបម្រើព្រះនៅទីនោះ ហើយអធិស្ឋាន។ ចូរយើងអធិស្ឋាន។

119 ហើយឥឡូវនេះ ជាពិសេស ខ្ញុំបានអធិប្បាយ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងសួរអ្នកប្រហែលជាមនុស្សនៅទីនេះនៅខាងមុខ ឬកន្លែងណាដែលអ្នកនៅ គ្រាន់តែចាប់ផ្តើមនិយាយរឿងនេះ។ ព្រះគម្ពីរចែងថា “ទ្រង់ជាសម្តេចសង្ឃដែលអាចប៉ះដោយអារម្មណ៍នៃភាពទន់ខ្សោយរបស់យើង។” មែនហើយ ប្រសិនបើទ្រង់ជាសម្តេចសង្ឃកាលពីម្សិលមិញ ទ្រង់គឺដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ បន្ទាប់មកការសម្តែងដូចគ្នារបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានធ្វើកាលពីម្សិលមិញ ទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ប្រសិនបើទ្រង់



នៅដដែល។ តើវាត្រូវទេ? ដូច្នោះប្រសិនបើទ្រង់អាចត្រូវបានគេប៉ះឥឡូវនេះ អ្នកប៉ះ ទ្រង់ដោយអារម្មណ៍របស់អ្នកពីភាពទន់ខ្សោយរបស់អ្នក ហើយអនុញ្ញាតឱ្យទ្រង់ និយាយត្រឡប់មកវិញ។

120 គ្រាន់តែគិតថា នៅពេលដែលទ្រង់ឈរនៅជុំវិញទស្សនិកជនបែបនេះ ថ្ងៃមួយ មានបុរសម្នាក់ឡើងមក ហៅថាពេត្រុស ឬឈ្មោះរបស់គាត់គឺស៊ីម៉ូន។ ហើយទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺស៊ីម៉ូន។ អ្នកជាកូនប្រុសរបស់យ៉ូណាស។ ប៉ុន្តែ ចាប់ពីពេលនេះតទៅ អ្នកនឹងត្រូវហៅថាពេត្រុស។” តើគាត់បានក្លាយជានរណា? សាវ័កជាទីស្រឡាញ់។

121 ពេលដែលភីលីពរកឃើញណាថាណែល ហើយគាត់បានឡើងមក ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “នុ៎ះនី សាសន៍អ៊ីស្រាអែលពិតមែន ដែលឥតមានចិត្តខុបាយ” នៅក្នុង ពាក្យផ្សេងទៀត “គ្រីស្ទាន ជាមនុស្សស្មោះត្រង់។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកស្គាល់ខ្ញុំដោយរបៀបណា លោកគ្រូ?”

122 បាននិយាយថា “មុនពេលភីលីពហៅអ្នក ពេលអ្នកនៅក្រោមដើមឈើ ខ្ញុំ បានឃើញអ្នក។”

123 ស្ត្រីដែលមានបញ្ហាឈាមធ្លាក់មក។ ទ្រង់បានមើលហ្វូងមនុស្ស។

124 ពួកគេបានគិតថាកិច្ចការរបស់ទ្រង់គឺមកពីអារក្ស ហើយពួកគេនិយាយ ក្នុងចិត្តថា “ទ្រង់គឺជាបៀលសេប៊ូល។” ហើយទ្រង់បានយល់គំនិតរបស់ពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ?

125 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមិនធ្វើអ្វីទាល់តែព្រះវរបិតាបង្ហាញខ្ញុំជាមុនសិន។ ហើយកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” ដូច្នោះទ្រង់ត្រូវតែជា ប្រសិនបើទ្រង់ ធ្វើការនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ព្រោះនោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

126 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នក។ ប្រសិនបើនៅក្នុងទស្សនិកជននេះ យ៉ាងហោចណាស់មានមនុស្សពីរបីនាក់ ព្រះអម្ចាស់នឹងប្រទានឱ្យពួកគេ នឹងមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីប៉ះសម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់ ហើយទ្រង់នឹង ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ហើយសម្តែងដូចទ្រង់បានធ្វើ នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី តើអ្នកទាំងអស់គ្នាពេញចិត្តនឹង ទទួលយកទ្រង់ជាអ្នកព្យាបាលរបស់អ្នកទេ? តើអ្នកនឹងធ្វើវាបានទេ? និយាយ

ថា “អាម៉ែន” ប្រសិនបើអ្នកចង់។ [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”។—អដ។] សូម  
ទ្រង់ប្រទានវាជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអធិស្ឋាន។  
ហើយប្រសិនបើអ្នក...

127 តើមានមនុស្សឈឺប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះចង់ជាសះស្បើយ សូមលើកដៃឡើង។  
គ្រប់ទីកន្លែង មិនអីទេ មនុស្សឈឺដែលចង់ជាសះស្បើយ។

128 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់នៅក្នុងអគារនេះដែលខ្ញុំ...ខ្ញុំមិនស្គាល់  
នរណាម្នាក់ដែលខ្ញុំកំពុងមើលទេ។

129 ខ្ញុំគិតថានេះគឺជាវ៉ូសេឡាអង្គុយនៅទីនេះ ក្នុងស្រីតូចដែលជាអ្នកញៀន  
ស្រា ដែលត្រូវបានហៅចេញនៅក្នុងការប្រជុំនៅកន្លែងណាមួយ ជាអ្នកញៀន  
ស្រា ហើយត្រូវបានបញ្ជូននាងទៅ។ នាង នៅពេលដែលនាងត្រូវបានហៅ  
ដោយព្រះអម្ចាស់ ក្នុងស្រីដឹងថាខ្ញុំមិនដែលឃើញនាងឬស្គាល់នាងទេ។ ហើយ  
ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់នាងអំពីជីវិតនិងស្ថានភាពរបស់នាង ហើយប្រាប់នាង  
ថានាងនឹងបានជាសះស្បើយ។ ហើយនាងនៅទីនេះយប់នេះ ជាពានរង្វាន់នៃ  
ព្រះគុណរបស់ព្រះ។ ជាអ្នកញៀនស្រា រហូតដល់ត្រូវពេទ្យបន្ទាប់ពីត្រូវពេទ្យបាន  
បង្វែរនាងចេញ សូមអ្នកញៀនស្រាអនាមិក។ ខ្ញុំស្គាល់នាង។

130 ប៉ុន្តែ បើមិនដូច្នោះទេ ខ្ញុំប្រាកដថាបងប្រុសម្នាក់នេះសម្លឹងមកខ្ញុំ អង្គុយនៅ  
ទីនេះជាមួយលុកពណ៌ប្រផេះ គាត់គឺជាបងប្រុសដែលនាំផ្កាមកយើង។ ខ្ញុំជឿថា  
វាត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចគិតពីឈ្មោះរបស់គាត់ឥឡូវនេះទេ។ គាត់បានទៅផ្ទះ  
របស់ខ្ញុំមិនយូរប៉ុន្មាន ជាមួយបងប្រុសប៊ូស ស៊ុលត បងប្រុសស៊ុលត។

131 នៅខាងក្រៅនោះ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំបានឃើញបងប្រុស ហ្វ្រេដ សុតមែន កាលពី  
ប៉ុន្មាននាទីមុននេះ នៅកន្លែងណាមួយនៅក្នុងអគារ ប៉ុន្តែខ្ញុំភ្លេចថាវានៅឯណា  
ឥឡូវនេះ។ ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។

132 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកផ្សេងទេ។ ប៉ុន្តែព្រះស្គាល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។  
ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែអធិស្ឋានហើយសុំព្រះ សាកល្បងជំនឿរបស់អ្នក។

133 ហើយកុំឱ្យនរណាម្នាក់ផ្លាស់ទីឥឡូវនេះ។ សូមគោរពយ៉ាងពិតប្រាកដ  
សម្រាប់នាទីបន្ទាប់។ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែជឿតាម ប្រសិនបើអ្នកនឹងអាច។ ហើយ  
គ្រាន់តែគោរពតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបានមួយភ្លែត ហើយគ្រាន់តែអង្គុយស្ងៀម។

134 គ្រាន់តែគិត ព្រះគ្រីស្ទបានសន្យាវា។ “បន្តិចទៀត លោកិយនឹងលែងឃើញ ខ្ញុំទៀតហើយ ប៉ុន្តែអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញខ្ញុំ ជឿតខ្ញុំ...” (“ខ្ញុំ” មិនមែនមួយទៀត ទេ។ ខ្ញុំជាសព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួន។) “...ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នករហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃ ពិភពលោក។ កិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើ អ្នកក៏ត្រូវធ្វើដែរ។” “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅដដែល ដូចកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។” តើវាជាការពិតទេ? វាត្រូវតែជា ការពិត។

135 មែនហើយ ខ្ញុំមានអំណរគុណយ៉ាងខ្លាំងចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំនឹង...អ្នកអាច ងើបក្បាលរបស់អ្នកប្រសិនបើអ្នកចង់។

136 ត្រង់នេះនៅកាច់ជ្រុង មានស្រ្តីម្នាក់អង្គុយនៅកាច់ជ្រុង។ វាជាស្រ្តីស្បែក ពណ៌។ ស្រ្តីអើយ ខ្ញុំមិនស្គាល់អ្នកទេ។ ព្រះស្គាល់អ្នក។ ប៉ុន្តែមានពន្លឺនៅពីលើស្រ្តី ឥឡូវនេះ។ នាងមាន...ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងមកខ្ញុំពីបញ្ហារបស់ អ្នក និងអ្វីដែលអ្នកកំពុងអធិស្ឋាន តើអ្នកនឹងជឿថាវាជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវដើម្បី ជួយអ្នកទេ? អ្នកត្រូវតែមានបញ្ហា ឬអ្វីមួយដែលអ្នកចង់បាន ព្រោះវានៅទីនោះ។

137 ឃើញទេ មិត្តអើយ អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមិនឃើញវាទេ។” វាអាច ទៅរួចដែលអ្នកនឹងមិនឃើញវា។ ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលវា។ ឃើញទេ? អ្នកនិយាយ ថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នកអាចមើលឃើញវាដោយអារម្មណ៍របស់អ្នក ខ្ញុំក៏អាចធ្វើបានដែរ។” អូ ទេ។

138 ប៉ុលបានឃើញនោះ ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងទម្រង់នៃពន្លឺមួយ ហើយអ្នកដែល នៅជាមួយគាត់មិនបានឃើញវាទេ។ ឃើញទេ? ពួកម៉ាហ្គីបានឃើញផ្តាយ ជា ពន្លឺដែលដឹកនាំពួកគេ ប៉ុន្តែគ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញវាទេ។ វាគ្រាន់តែសម្រាប់ អ្នកខ្លះប៉ុណ្ណោះ។ វាជាអំណោយ។

139 ស្រ្តីមានបញ្ហាប្រហោងឆ្អឹង។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អ្នកក៏មានបញ្ហាបេះដូង ដែរ។ នោះជាការពិត។ ស្តាប់ ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺ ពួកគេហៅអ្នកថា “អេសស៊ី”។ អ៊ុ-ហ៊ឹម។ នាមត្រកូលរបស់អ្នកគឺ អាប៉េសៀ។ អ៊ុ-ហ៊ឹម អ៊ុ-ហ៊ឹម។ អ្នករស់នៅលើ ផ្លូវក្លែវលែនខាងជើង។ អាសយដ្ឋានរបស់អ្នកគឺ ១២៦៤។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ របស់អ្នក...អ្នកបានប៉ះអ្វីមួយ ស្រ្តីអើយ។ អ្នកដឹងថាអ្នកមិនដែលប៉ះខ្ញុំទេ។

140 ក្មេងស្រីនោះអង្គុយក្បែរអ្នកនៅទីនោះ នាងក៏កំពុងអធិស្ឋានដែរ។ ហើយ

នាងកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ហើយនោះគឺជាម្តាយរបស់អ្នក ហើយនាងមានអ្វីខុសនៅក្នុងស្នូតរបស់នាង។ ហើយអ្នកគឺជាទំនាក់ទំនងខ្លះជាមួយស្ត្រីនេះនៅទីនេះ។ អ្នកគឺជាកូនប្រសាររបស់នាង។ ហើយឈ្មោះរបស់អ្នកគឺម៉ាហ្គាវ៉ត។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយអ្នករស់នៅកន្លែងដដែល។ ខ្ញុំឃើញអ្នកចូលមកហើយចូលទៅ។

141 តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះបុរសបន្ទាប់ដែលអង្គុយនៅទីនោះ? តើអ្នកជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ? អ្នកធ្វើ? ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំដឹងពីបញ្ហារបស់អ្នក តើអ្នកនឹងទទួលយកទ្រង់ទេ? អ្នកមានបញ្ហាក្រពះ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ បើត្រឹមត្រូវ សូមក្រោកឈរឡើង។ ត្រឹមត្រូវ។ អ្នកគឺជាគ្រូអធិប្បាយ។

ពិតណាស់ អ្នកនិយាយថា “គាត់កំពុងមើលសម្លៀកបំពាក់បព្វជិតរបស់គាត់។”

142 មិនអីទេ ក្រៅពីនោះ មាននរណាម្នាក់រំពឹងថាអ្នកនឹងក្លាយជាប្រេសប៊ីដេរ៉ុង ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាអ្នកអធិប្បាយពេនទីកុស្ត។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អាម៉ែន។ ភាពភ័យរបស់អ្នកគឺជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យដំបៅរបស់អ្នក។ វាចាត់ហើយ។ ទៅផ្ទះហើយសុខសប្បាយទេបងប្អូន។ អាម៉ែន។

មានជំនឿលើព្រះ។ គ្រាន់តែមិនសង្ស័យ។

143 តើអ្នកគិតយ៉ាងណា អង្គុយនៅទីនេះ? បាទ។ អូហូ។ តើអ្នកជឿទេ? តើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះទេ? ឬអ្នកចង់បានអ្វីមួយពីព្រះ? ប្រសិនបើព្រះនឹងបើកសម្តែងឱ្យខ្ញុំនូវអ្វីដែលអ្នកចង់បាន តើអ្នកជឿទេថាអព្វគហេតុកំពុងត្រូវបានធ្វើ? អ្នកជឿវា គ្រាន់តែជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវនឹងនិយាយ? [បងស្រីនិយាយថា “អស់ពីចិត្ត។”—អេដ។] អស់ពីចិត្ត។ អ្នកមានជុំសាច់ ហើយដុះសាច់នោះស្ថិតនៅលើត្រកាករបស់អ្នក។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយអ្នកក៏មានបញ្ហាក្រពះដែរ។ វាបណ្តាលមកពីស្ថានភាពសរសៃប្រសាទ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ អូហូ។ ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺអ៊ីវ៉ា ខុសភា។ វីដមែនគឺជានាមត្រកូលរបស់អ្នក។ អ្នករស់នៅផ្លូវ ១៣៧៨ ខាងលិចផ្លូវ ១៣។ ហ្នឹងហើយ។

ដើម្បីឱ្យអ្នកដឹងថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ នោះជាក្មេងស្រីតូចរបស់អ្នកអង្គុយ

នៅទីនោះ។ អ្នកចង់បានការអធិស្ឋានសម្រាប់នាង។ ក្មេងស្រីតូចនោះមានជំងឺឬសដូងបាត ហើយពួកគេមករកនាងនៅពេលដែលនាងរើបឃ្នកយ៉ាងខ្លាំង។ នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

ក្មេងប្រុសតូចនោះជាបងប្រុសរបស់នាង។ ហ្នឹងហើយ។ ក្មេងប្រុសតូចអ្នកក៏ចង់អធិស្ឋានដែរ។ គាត់មានការធុញទ្រាន់នឹងការទល់លាមក ហើយគាត់បានស្រែកទម្ងន់ជាច្រើនកាលពីពេលថ្មីៗនេះផងដែរ។ តើមែនទេ? នោះហើយជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

144 ស្ត្រីជនជាតិស្បែកសអង្គុយក្បែរអ្នក ហាក់ដូចជានាងមានការខំខានអំពីអ្វីមួយ។ តើអ្នកជឿទេ បងស្រី? អ្នកជឿថាព្រះបានបញ្ជូនព្រះរាជបុត្រារបស់ទ្រង់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដើម្បីប្រកាសដល់ជំនាន់សាសន៍ដទៃថាទ្រង់នឹងយាងមកក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ? អ្នកមានបញ្ហាក្រពេញដែលអ្នកកំពុងរងទុក្ខ និងបញ្ហាពោះវៀន ហើយអ្នកភ័យ។ អ្នកក៏មិនមែនមកពីទីក្រុងនេះដែរ។ អ្នកមកពីក្រុងដេត្រយ។ លេខរបស់អ្នក កន្លែងដែលអ្នករស់នៅគឺ ១២១៣៤ ផ្លូវហ្វានឌើ។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ដេត្រយ មីឈីហ្គែន។ អ្នកជាជនជាតិអឺរ៉ុប។ ឈ្មោះរបស់អ្នកគឺអូឡាប៉ូឡូម...ប៉ូឡូមបា។ អូ-ហ្វ។ ចូរមានជំនឿលើព្រះ ហើយទទួលអ្វីដែលអ្នកសុំ។

145 តើអ្នកគិតយ៉ាងណាដែរ តាមរបៀបនេះ? តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ?

146 ចុះអ្នកវិញ ស្ត្រីតូចអង្គុយនៅទីនោះ? តើអ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្តទេ ស្ត្រីតូចនៅលើទីបញ្ចប់នៅទីនោះ? មែនហើយ ម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នក មិនសំខាន់ទេ។ តើអ្នកគិតយ៉ាងណា អ្នកនៅទីនោះ នៅក្បែរនាង? អ្នកជឿដោយអស់ពីចិត្ត ម្តាយតូចអង្គុយសម្លឹងមើលខ្ញុំ? តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះវា? អ្នកជឿថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងព្យាបាលអ្នកពីសរសៃ វីនហើមទាំងនោះដែលអ្នកមានទេ? អ្នកជឿ? ប្រហែលជាអ្នកគិតបែបនេះ អ្នកនឹងជឿកាន់តែច្រើនប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាប្តីរបស់អ្នកមានបញ្ហាត្រចៀក។ អ្នកចង់បានគាត់អធិស្ឋាន។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ អូហ្វ។ ឥឡូវអ្នកជឿខ្ញុំទេ? ដំបូងអ្នកមិនបានទទួលវាទេ។ ប្រភេទនៃការដាស់អ្នកឱ្យភ្ញាក់ឡើង រឿងនោះ ពីព្រោះអ្នកបានទទួលការព្យាបាលរបស់អ្នក។

147 អ្នកលើកដៃរបស់អ្នក នៅក្បែរនាង ស្ត្រីអើយ។ តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះវា? តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? [បងស្រីនិយាយថា "ខ្ញុំដឹងថាទ្រង់

អាចធ្វើបាន។”—អដង។ តើអ្នកនឹងជឿទេ? មិនអីទេ បន្ទាប់មកជំងឺរលាកសន្លាក់ របស់អ្នកនឹងចាកចេញពីអ្នក។ តើអ្នកអាចជឿបានទេ? ហ្នា?

148 តើអ្នកគិតយ៉ាងណា លោកដែលគ្រូរីដេ? អ្នកជឿថាព្រះនឹងព្យាបាលអ្នកពី បញ្ហាបេះដូងរបស់អ្នក ធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? តើអ្នកជឿថាទ្រង់នឹងធ្វើទេ?

149 អ្នក អង្គុយសម្លឹងមើលគាត់នៅទីនោះ អ្នកជឿដែរទេ? អ្នកចង់បានព្រះ... អ្នកក៏ មានបញ្ហាបេះដូងដែរ។ មែនអត់? បាទ។ ហើយអ្នកក៏មានជំងឺទឹកនោមផ្អែមដែរ។ ហ្នឹងហើយ។ តើអ្នកជឿថាព្រះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកជាសះស្បើយទេ? យ៉ាងនោះអ្នកអាច ទទួលវា។

តើអ្នកមិនជឿទេឬ? មានជំនឿលើព្រះ!

150 តើមានអ្វីនៅទីនេះ? អ្នក អង្គុយនៅខាងចុងនៃកៅអី តើអ្នកជឿទេ? អ្នក គួរតែជឿ។ អ្នកទើបតែបានជាសះស្បើយ។ អ្នកមានបញ្ហាជើង មែនទេ? អ្នកជឿ ថាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ... ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងអធិស្ឋានសម្រាប់នរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ឥឡូវនេះ នោះគឺជាបងប្រុសរបស់អ្នក ហើយគាត់នៅវីស្តសុនស៊ីន។ គាត់ទើបតែ មានការរះកាត់លើស្នូតរបស់គាត់។ ពាក់កណ្តាលវាត្រូវបានយកចេញ។ នោះជា ការត្រឹមត្រូវ។ តើអ្នកជឿទេ? បន្ទាប់មកអ្នកអាចទទួលបានអ្វីដែលអ្នកសុំ។


អូ សូមថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!

ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់  
សរសើរដំកើងកូនចៀមសម្រាប់មនុស្សមានបាបដែលបាន  
សម្លាប់  
សូមថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ទាំងអស់គ្នា  
ដ្បិតព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់បានលាងសំអាតស្នាមប្រឡាក់  
នីមួយៗ។

151 សូមថ្វាយព្រះពរព្រះអម្ចាស់ យើងនឹងឃើញទ្រង់នៅថ្ងៃណាមួយមកឯ ស្ថានសួគ៌។ យើងដឹងថាទ្រង់នៅទីនេះឥឡូវនេះនៅក្នុងរូបកាយខាងវិញ្ញាណ ទ្រង់ បានប្រកាសអង្គុយយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះចំពោះយើង។ ពិភពលោកមិនអាចអាន វាបានទេ ព្រះអម្ចាស់។ យើងមិនរំពឹងថាវាកើតឡើងទេ ព្រោះទ្រង់មានបន្ទូល

ថា “ពួកគេនឹងមិនឃើញខ្ញុំទៀតទេ។” ប៉ុន្តែយើងដឹងថាទ្រង់មានកូនដែលអាចមើលឃើញទ្រង់។ យើងមានកូនដែលស្គាល់ទ្រង់។ ហើយយើងអរគុណចំពោះវា។

152 ហើយយើងអធិស្ឋានឥឡូវនេះថាទ្រង់នឹងបោសលើអគារនេះ ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដ៏អស្ចារ្យ ហើយប្រោសអ្នកជំងឺទាំងអស់នៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះសូមលើកតម្កើងព្រះអង្គព្រះអង្គម្ចាស់។ សូមឲ្យមនុស្សមិនស្លាប់ឡើយ ប៉ុន្តែសូមឲ្យពួកគេរស់ឡើងវិញ ហើយចែងចាំង—ហើយសរសើរតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។

153 បើអ្នកជឿទ្រង់ ចូរក្រោកឈរឡើង ហើយសរសើរទ្រង់ដោយអស់ពីចិត្ត។ ហើយអរសប្បាយនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដ្បិតឥឡូវនេះទ្រង់បានប្រោសអ្នករាល់គ្នា សម្រាប់សិរីល្អដ៏ទេវភាពដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ អាម៉ែន។ 

58-0108 ការសរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង

វិទ្យាល័យលេនមីក

ឈីហ្គាហ្គេ, អ៊ីលីនីស៍ ស.ហ.រ

KHMER

©2024 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)



## សេចក្តីជូនដំណឹងស្តីពីការរក្សាសិទ្ធិ

រក្សា រ សិទ្ធិ គ្រប់យ៉ាង។ សៀវភៅនេះអាចត្រូវបានបោះពុម្ពនៅលើម៉ាស៊ីនបោះពុម្ព នៅឆ្នះសម្រាប់ប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ឬត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយឥតគិតថ្លៃ ជាឧបករណ៍ សម្រាប់ផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះមិនអាចលក់ ផលិតឡើងវិញក្នុងទ្រង់ទ្រាយធំ បង្ហោះនៅលើគេហទំព័រ រក្សាទុកក្នុងប្រព័ន្ធទាញ យកមកវិញ បកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀត ឬប្រើសម្រាប់ការស្នើសុំមូលនិធិដោយ គ្មានការអនុញ្ញាតជាលាយលក្ខណ៍អក្សរពី Voice Of God Recordings®។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬសម្រាប់សម្ភារៈផ្សេងទៀត សូមទាក់ទង:

VOICE OF GOD RECORDINGS  
P.O. BOX 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.  
[www.branham.org](http://www.branham.org)